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svých dobrodružstvích budete 
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kontaktujte telefonicky či online. Již od
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Vážení spoluobčané,
v květnu bylo počasí proměnlivé a nedočkali jsme se vyšších 
teplot, které od jara očekáváme. Zažili jsme sluníčko 
i dešťové přeháňky, dalo se vyrazit na delší procházky, 
na hřiště, projížďku na kole, zkrátka na výlet, lákalo nás 
to na zahrádky, do vinohradů nebo do sadů. Hustopeče 
se zazelenaly a rozkvetly. Zaměstnanci městských služeb 
osadili truhlíky s květinami, ošetřovali a ořezávali keře 
podél chodníků, sekali a starali se o zelené plochy ve městě 
i v nezastavěných částech našeho katastru. 

Ve městě pokračují práce na plánovaných investičních 
akcích. Před očima nám roste bílá budova v Javorové ulici, 
která bude sloužit dětem předškolního věku. Dlouho 
jsme čekali na dodávku speciálních cihel pro stavbu nové 
hřbitovní zdi, takže nyní se zdí i o sobotách; po vydatných 
deštích v minulém roce pokračují obnovovací a zajišťovací 
práce ve venkovním areálu pod společenským domem. 
Nesmím zapomenout na ruch kolem mostu u Stafikru, kde stavební firma připravuje náhradní 
most, aby mohla demolovat starý a na jeho místě vystavět most nový. 

Chystáme další dvě akce, a to rekonstrukci posledního bloku ve školce Na Sídlišti a ZŠ Komenského 
se připravuje na rekonstrukci školní kuchyně a jídelny, která bude největší investiční akcí města 
v tomto roce. 

V květnu jste si mohli užít tradiční zahrádkářskou výstavu vín spojenou s Hustopečskou pečetí, 
kterou sami vinaři hodnotili jako velmi povedenou. S vinařstvím je spojeno i naše přátelství 
v partnerském chorvatském městě Daruvar. Řadu let se vinaři z Hustopečska zúčastňují soutěže 
Vinodar, která patří v Chorvatsku k nejvýznamnějším. Letos máme zastoupeno 19 vzorků od šesti 
vinařů. Tři vinařství se této akce v Daruvaru osobně zúčastní, aby převzala ocenění, která jim právem 
patří. Nečekaný ohlas měl nultý ročník Hustopečského guláše, který proběhl v ulici Vinařská. Povedl 
se a patrně se z něho stane tradiční akce. 

Z nevinařských akcí bych ráda vyzdvihla družební koncert základních uměleckých škol z Hustopečí, 
Benátek nad Jizerou a slovenské Modry v našem kině. Veliké poděkování patří organizátorům, tedy 
kolektivu ZUŠ Hustopeče. Stejně tak velmi ráda děkuji všem, kteří se jakýmkoli způsobem podíleli 
na Víkendu v domě Věry Nohelové. Milým překvapením byla nedělní návštěva dcery a vnučky paní 
Nohelové. Za dva dny prošly domem stovky malých i velkých návštěvníků nejen z Hustopečí, ale 
ze širokého okolí. Je nad čím se zamýšlet a o čem dále diskutovat s cílem najít domu využití.

Za velmi povedený považuji den otevřených dveří na MěÚ. Letos jsme ho spojili se Dnem 
sociálních služeb a zapojila se i Místní akční skupina Hustopečsko. Stovky dětí i dospělých se přišly 
seznámit s činností státní správy i samosprávy, hlavně dospělé potom zajímaly sociální služby, které 
se v našem regionu vyskytují a jejichž služby mohou obyvatelé využívat. Nebývale nabitá byla 
poslední květnová sobota. Kromě dne otevřených dveří na Agrotecu to byl Dětský den na Křížovém 
vrchu, který iniciovala paní Dita Fialová a její kroužek záchranářů a zahajovací koncert XXX. ročníku 
hudebního festivalu Concentus Moraviae v Předklášteří u Tišnova. V Hustopečích nás čeká hned 
3. června koncert Capelly Marianna. Na druhý koncert Vás zvu do Kurdějova ve středu 18. června.

Milí spoluobčané,
v červnu nás čeká bohatý kulturní, společenský i sportovní život. Kromě již zmíněného 
mezinárodního hudebního festivalu se mnozí z vás jistě těší na Sousedský piknik, Hustopečský 
slunovrat s vínem nebo milovníci cyklistiky na Krajem André a milovníci rychlých kol na tradiční 
Agrotec rally. Novinkou u sportovních akcí je Florbal open air cup, který proběhne na hřišti Lipová 
v sobotu 14. června.
Přeji Vám zdraví, hodně sluníčka a radujte se z maličkostí. 

Hana Potměšilová, starostka
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Z MĚSTA
Radní jednali: Rekonstrukce kuchyně a nová zeleň ve Vinařské

 � 2. 5. Radní jednali v úterý 29. dubna. Řešili 
rekonstrukci školní jídelny v ZŠ Komenského 
i zeleň ve Vinařské ulici. 

Vedení města Hustopeče vybralo dodavatele 
pro rekonstrukci školní kuchyně a jídelny  
ZŠ Komenského.

Zakázku v hodnotě téměř 60 milionů korun 
bez DPH provede firma BV-Dex, s.r.o.  Zahrnuje 
kompletní obnovu inženýrských sítí, vnitřních 
rozvodů i gastro vybavení, což výrazně zlepší 
podmínky pro vaření i stravování žáků. Dojde 
i k navýšení gastro kapacity a rozšíření o možnos-
ti přípravy a výdeje dietních, např. bezlepkových 
pokrmů. „Současně jsme požádali o  dotaci 
z Ministerstva pro místní rozvoj, kde je možné 
získat až 20 milionů korun,“ doplnil místostaros-
ta Josef Horák. Samotná realizace se uskuteční 
od června do prosince letošního roku.

Vinařskou ulici oživí stromy, keře a květy.
Vinařskou ulici prozáří nová výsadba. „Cílem 

je zlepšit vzhled prostoru, oživit barvami okolí 

betonových ploch,“ avizoval místostarosta 
Bořivoj Švásta. Dominantu bude tvořit dub 
balkánský doplněný menšími dříny. Místo 
odstraněných zeravů budou vysazeny stálezele-
né keře (hlošina, brslen, tis, cesmína) pro zakrytí 
plotu. Záhony s růžemi, levandulemi a trvalka-
mi v městských barvách (žlutá, červená) zjem-
něné bílou oživí betonové plochy. Výsadba je 
navržena jako nenáročná na údržbu.

Radní města schválili nájemní smlouvu 
s panem Vladimírem Holubem z Vilémova, 
který do Hustopečí přiveze kolotoče 
a zábavní atrakce na letošní hody.

Ty se uskuteční o víkendu od 16. do 18. srpna. 
Týden předtím se můžete těšit na krojované, 
kteří vás osobně přijdou pozvat.

-hrad-

Nová kuchyně pro ZŠ Komenského bude hotová do konce roku
 � 6. 5. Základní školu Komenského čeká 

koncem školního roku výrazná investiční 
akce. Kompletní rekonstrukce školní kuchy-
ně za téměř 73 milionů korun, v rámci které 
budou obnoveny inženýrské sítě, vnitřní 
rozvody a bude pořízeno nejmodernější gast-
ro vybavení.

Změní se některé dispozice – v kuchyni se 
vyčlení prostory pro přípravu diet včetně oddě-
leného skladu bezlepkových potravin a nové 
technologie, ve výdejní části přibyde výdejní 
místo pro diety a salátový a nápojový ostrůvek.

Technologicky náročný projekt je v přípravě 
již několik let. „Tím hlavním impulsem byla 
zpráva z hygienické kontroly před dvěma lety, 
která poukázala na to, co jsme všichni věděli už 
dlouho, a sice, že stav budovy a celého vybavení 
je dále neudržitelný a potřebuje zásah. S odbor-
níky z několika oblastí jsme připravili projekt, 
který konečně řeší kompletně celý prostor jako 

celek, a ne pouze dílčí udržovací opravy,“ ocenila 
záměr vedoucí kuchyně Dagmar Furchová. 

„Velkým impulsem k  modernizaci kuchy-
ně byla i výstavba výdejny na Základní škole 
Nádražní, protože i tam se začaly vozit obědy 
z Komendy a ve stávajících prostorách to pro 
pracovníky bylo velmi krkolomné. Rekonstruo-
vat jsme mohli začít už v loňském roce, ale stále 
jsme neměli garanci od EGD, že bude schopná 
zajistit nové kuchyni dostatečný příkon elektric-
ké energie,“ doplnil místostarosta Josef Horák.

Garance se město od EGD nakonec dočka-
lo, a tak už v pondělí 30. června mohou začít 
práce, které potrvají až do konce kalendářní-
ho roku. S tím samozřejmě souvisí omezení 
provozu. Poslední červnový týden, kdy budou 
probíhat vyklízecí práce, budou dětem nabíd-
nuty obědy formou baget, o letních prázdni-
nách bude kuchyně uzavřena úplně a od září 
bude fungovat pouze jako výdejna, jídlo bude 

dovážet externí firma. „Sníží se výběr, proto-
že se bude vozit pouze jedno jídlo. Nicméně 
děti budou mít teplý oběd zajištěn, budeme 
vydávat klasicky na talíře, měly by být splněny 
i požadavky na pestrost, tak si myslím, že to 
zvládneme,“ ujistila vedoucí jídelny. 

Kuchyně aktuálně vaří denně okolo tisí-
covky obědů pro několik škol, zaměstnance 
městského úřadu i jednotlivce. Po rekonstrukci 
bude moci svou kapacitu zdvojnásobit a rozší-
řit nabídku. „Rádi bychom zařadili i diety do 
stálé nabídky, takže místo současných tří jídel 
denně budeme vařit minimálně čtyři,“ plánuje 
Furchová.

Projekt, který by mohla částečně pokrýt 
i  dotace z  Ministerstva pro místní rozvoj, se 
zaměřuje výhradně na prostory přípravy a výde-
je jídla. Provozovatelé by však uvítali i moderni-
zaci samotné jídelny, se kterou projekt prozatím 
nepočítá. „Když už budeme mít tak moderní 

Radní jednali: Změna v režimu parkování u vlakového nádraží
 � 15. 5. Záchytné parkoviště u  vlakového 

nádraží bude zpoplatněno symbolickou část-
kou 10 korun za den.

Od letošních letních prázdnin dojde ke 
změně režimu parkování na záchytném parko-
višti P+R u vlakového nádraží. Parkoviště bude 
nově zpoplatněno částkou 10 Kč za den, a to od 
pondělí do soboty v čase od 6.00 do 20.00 hodin, 
v neděli bude nadále zdarma.

„Nechceme, aby tato parkovací místa sloužila 
k dlouhodobému odkládání vozidel. Symbolic-
kým poplatkem chceme podpořit jejich využí-
vání hlavně těmi, kteří zde výhodně zaparkují 
a dále pokračují hromadnou dopravou,“ vysvět-

lila důvod změny starostka Hana Potměšilová.
Parkoviště bude nově vybaveno parkovacím 

automatem, zaplatit lze rovněž přes QR kód 
nebo mobilní aplikaci. Zároveň bude možné 
si předplatit parkování na více dnů. Držitelé 
celoroční parkovací karty zde mohou parkovat 
bez dalších poplatků.

„Parkovací plochy v  ulici Vinařské budou 
zpoplatněny ve stejném cenovém a  provoz-
ním režimu jako ty kolem nákupního středis-
ka COOP či plochy v ulici Janáčkova“, doplnila 
Potměšilová.

Radní schválili nákup mobilního stánku pro 
venkovní amfiteátr.

„V letních měsících zde plánujeme zprovoz-
nění nového prodejního stánku s občerstvením, 
který bude umístěný v amfiteátru pod spole-
čenským domem. Jedná se o upravený mobilní 
objekt, který bude napojený na potřebné inže-
nýrské sítě (voda, elektřina, odpad),“ avizoval 
místostarosta Bořivoj Švásta.  

Stánek s posezením bude otevřen vždy při 
konání akcí – letos třeba během letního kina, 
divadel, folkového festivalu nebo krojovaných 
hodů. Sezónu pak uzavřou Burčákové slavnosti.

 -hrad-
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Deset let krajské Nemocnice Hustopeče
 � 7. 5. Už je tomu 10 let, kdy město Hustope-

če převedlo do správy Jihomoravského kraje 
zdejší nemocnici. Důvodem bylo financování. 
Nemocnice se dostávala do ekonomických 
problémů a město nemělo dostatek prostřed-
ků k zajištění jejího dalšího fungování. Jak se 
areál proměnil za 10 let?

Do svého majetku nemocnici převzalo město 
v roce 2001. Od roku 2011 se hospodaření dostá-
valo do mínusu a zatěžovalo rozvoj města, proto 
v roce 20213 schválili zastupitelé transformaci 
nemocnice na akciovou společnost a hledali 
provozovatele. Toho však nenašli, proto začala 
jednání s krajem. Po dlouhých přípravách vznik-
la 1. května 2015 krajská příspěvková organizace 
Nemocnice Hustopeče a od 1. července téhož 
roku již byla plně pod krajskou správou.

Zástupci města měli při náročných vyjedná-
váních dva jasné cíle. „Určitě jsme chtěli, aby 
bylo v Hustopečích zachováno zařízení veřej-
ného zdravotnictví, alespoň s tou základní péčí 
a ambulancemi. Zároveň jsme v areálu našli 
prostor, který byl pro nemocnici zbytný a my 
jsme na tom místě chtěli postavit dva domy 

se sociálními byty, což se povedlo a oba objek-
ty byly otevřeny v roce 2020,“ zavzpomínala 
starostka Hana Potměšilová.

Městu zůstala také budova polikliniky, 
která poskytuje zázemí dalším zdravotnickým 
a sociálním službám, a která je po rekonstruk-
ci plně využívána. Celkově prošel areál kolem 
nemocnice za poslední roky výraznými změna-
mi a názorně ukazuje, jak přínosná může být 
spolupráce města a  kraje. Byly zbourány 
nepotřebné budovy a  vyrostla nová výjezdo-
vá základna záchranné služby. Za sociálními 
domy, které vybudovalo město, vyrostl krajský 
domov pro seniory. Sama nemocnice se neustá-
le rekonstruuje a modernizuje. „Po několika 
transformacích nemocnice aktuálně posky-
tuje následnou péči na 114 lůžkách. Zachovali 
jsme a rozšířili ambulantní provoz, jako interna, 
rehabilitace, kardiologie, chirurgie, ortopedie 
a gastroenterologie. Máme tu hematologické 
a biochemické laboratoře i radiologii. Péči se 
snažíme udržovat a dále rozvíjet, stejně jako 
třeba vybavení a zázemí. Máme za sebou velkou 
energetickou rekonstrukci, která nám přináší 

velké úspory na energiích, tím pádem další 
prospěch,“ pochvaluje si posun zařízení ředitel 
Petr Baťka.

Po 10 letech od převodu se starostka města 
i  současný ředitel nemocnice shodli na tom, 
že krok, který ve své době budil u veřejnosti 
spíše negativní reakce, byl krokem správným 
směrem. „Myslím si, že každý, kdo kolem 
nemocnice prochází nebo kdo navštěvuje přímo 
zdejší ambulance, tak si všímá toho, v podsta-
tě neustálého stavebního ruchu, ten posun je 
obrovský. S Jihomoravským krajem, s ředitelem 
nemocnice a celým zdejším managementem 
úzce spolupracujeme, pořídili jsme napří-
klad vybavení gastroenterologii, klimatizační 
jednotky, vybavení chodeb a podobně. Takže 
máme zájem na tom, aby byla v Hustopečích 
zachována a  dále rozvíjena zdravotní péče, 
protože je to stále naše nemocnice, i když ji, 
a  velmi dobře, spravuje Jihomoravský kraj,“ 
vyhodnotila starostka.

-nov-

Úřad není nuda! Pestrý program na Den otevřených dveří
 � 22. 5. Městský úřad v Hustopečích ožil ve 

středu 21. května nebývalým ruchem – konal 
se totiž Den otevřených dveří. Do obou budov, 
muzea i kina proudily skupiny žáků z místních 
i okolních škol, ale také jednotlivci, které zají-
malo, co se vlastně za úředními dveřmi každý 
den děje. 

A bylo na co se dívat. Každý odbor si připravil 
vlastní program – někde si návštěvníci mohli 
vyzkoušet úřednickou práci, jinde je čekala 
soutěž či kvíz. A každý se dozvěděl spoustu 
užitečných informací. Třeba jak si zřídit živnost 
a co to vlastně je nebo jak je to se jmény pro 
narozené děti. Všude vládla dobrá nálada a děti 
se nebály zvídavých otázek. Mnozí byli překva-
peni, kolik zajímavostí se skrývá za „běžným 
chodem města“. 

Na závěr si každý odnesl malý dárek – ale 

hlavně nový pohled na to, jak to na úřadě oprav-
du chodí. A možná i chuť se sem zase někdy 
vrátit – třeba jako zaměstnanec, nebo prostě 
jen jako informovaný občan.

-nov-

Slavnostní otevření základny záchranné služby 
v roce 2020.

Stav nemocnice v roce 2015.Podpis smlouvy s Jihomoravským krajem v roce 
2015.

a novou kuchyni, tak budeme hledat možnosti, 
jak současně s kuchyní vylepšit i jídelnu. Určitě 
jsou potřeba nové stoly, židle a vchodové dveře. 

A protože bych byl rád, aby prostor sloužil i ke 
kulturním a společenským akcím, tak bych rád 
připravil instalace na ozvučení nebo videopro-

jekce,“ připomínkoval ředitel školy Jiří Horák.
-nov-
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Velký přehled DOPRAVNÍCH investic
Zdá se vám, že se opravuje málo chodníků a komunikací? Omyl!
Koncem dubna byly úspěšně dokončeny tři 
menší investice ve městě za bezmála 5 mili-
onů korun, které se zaměřují na rekonstruk-
ce chodníků a  komunikací. V  ulici Vinařská 
byl položen nový asfaltový povrch na místní 
komunikaci, v  ulici Nádražní bylo opraveno 
200 m chodníku a  v  ulici Husova byla kromě 
chodníku a parkovacích míst opravena i zídka, 
která lemovala zdejší bytové domy. Dokonče-
né investice zvedly vlnu otázek na další opra-
vy po městě.

„Především díky aplikaci Mapa závad, která 
je dostupná na webu města, registrujeme tipy 
od občanů na lokality, kde je potřeba něco 
opravit. Od nefunkčního veřejného osvětlení 
až po rozbité povrchy chodníků a vozovek. Za 
tyto podněty děkujeme, protože jsou pro nás 
vodítkem, na co se zaměřit,“ začala vyprávění 
o  připravovaných investicích starostka Hana 
Potměšilová a  jedním dechem přiznává, že 
příprava těchto investic je často zdlouhavá. 
Nejen kvůli spolupráci se síťaři, ale i koordinací 
s dotačními tituly, generelem dopravy, genere-
lem bezbariérovosti, doporučením odborníků, 
atd.

Aktuálně má město připraveno k  realiza-
ci či zadáno a  rozpracováno cca 20 projektů 
za dohromady asi 110 milionů korun. „Zavá-
zali jsme se, že opravy chodníků, komuni-
kací a  investice do parkování či bezpečnosti 
v dopravě budou hrazeny především z výnosu 
radarů, což činí zhruba 20 milionů korun ročně. 
V loňském roce jsme za necelý milion zrekon-
struovali chodníky a parkování v ulici Na Úvoze, 
vybudovali jsme úplně novou komunikaci od 
ranče Valkýra k rybníkům za téměř 5 milionů, 
zrekonstruovali jsme parkoviště u Sídliště za 
téměř 4 miliony, dva miliony stála cyklotrasa 
z  Křížového vrchu na Šakvice, necelý milion 
jsme doplatili k dotaci na bezbariérový chodník 
v ulici Brněnská. Nechali jsme vypracovat další 
projekty a studie, jejichž ceny se také pohybují 
v řádech deseti až statisíců, “ počítá starostka.

Minimálně s 20 miliony na opravy po městě 
je počítáno i v letošním roce. Na čem konkrétně 
pracují investiční technici města a v jaké fázi 
projekty jsou?

Komunikace, chodníky a parkovací 
místa u smuteční síně (6,2 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO, POVOLENO

„Dlouhodobě jsme byli upozorňováni místními 
zaměstnanci i návštěvníky hřbitova na to, že na 
příjezdové cestě ke krematoriu se při větších 
deštích drží voda a že není úplně dostačující 
kapacita parkování. Chodník je také ze staré 
dlažby, takže jsme tuto lokalitu pojali jako celek 
i s ohledem na to, že do konce roku bude hoto-
vá i celá nová obvodová zeď za cca 9,5 milionů,“ 
vysvětluje starostka. Hotový projekt počítá 
právě s  opravou chodníku ke smuteční síni 
a na hřbitov, přibude 8 parkovacích míst a bude 
opravena i komunikace včetně kanálových vpus-
tí. Na základě podnětu občanů se město chystá 
zadat i projektování oplocení kolem urnového 
háje.

Oprava chodníků v ulici Bratislavská včetně 
prodloužení k areálu firmy MOSS 
(15,5 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO, POVOLENO

„Projekt na cca 1,5 km chodníku je hotový už 
několik let a je rozdělen na tři části. První, která 
počítá s chodníky po areál firmy BORS, druhá 
část končí u čerpací stanice a třetí počítá s vybu-
dováním úplně nového chodníku k průmyslové 
zóně. Všechny části jsou navrženy s bezbarié-
rovými prvky podle metodiky SFDI tak, aby se 
dalo na tuto akci žádat o dotaci na vybudová-
ní bezbariérové trasy. Počítáme i s veřejným 
osvětlením  přechodu k zastávce u firmy BORS. 
V červnu bychom chtěli žádat o dotaci,“ popi-
suje místostarosta Bořivoj Švásta. Ještě před 
zahájením této stavby je potřeba opravit most 
u firmy Stafikr, který bude důležitý při rekon-
strukci čistírny odpadních vod.

Nová komunikace v ulici Vinařská 
(2 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO, POVOLENO

Jedná se o  cca 100 m místní komunikace za 
salonem Krása růže, která dále pokračuje jako 

polní cesta. Po hranici zástavby je vyprojekto-
vána nová komunikace s krytem z asfaltobe-
tonu. „Nejedná se o  nijak velký projekt, ale 
zatím město čeká s realizací na výstavbu kana-
lizace z rozvojové lokality S2 za ulicí Kpt. Jaroše“ 
popsal investiční technik Radek Krušina.

Sjednocení dláždění kolem kostela 
na Dukelském náměstí (8 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO

„Na zušlechtění celého Dukelské náměstí jako 
celku již bylo zadáno několik studií, které počí-
taly s mnohamilionovými investicemi. Protože 
se dlouhodobě zastupitelé nemohou shodnout 
na tom, v jaké podobě náměstí uchopit, navrh-
lo současné vedení města opravit alespoň ty 
viditelně rozbité plochy,“ objasňuje starostka 
Hana Potměšilová. Připravený projekt zahrnu-
je prostor tržiště, chodník  ke kostelu a kolem 
kostela a chodníček kolem morového sloupu, 
všechny tyto povrchy by měla pokrýt dlažba 
10 × 10 cm. 

Autobusová zastávka v ulici Nádražní 
a chodníky k ní (1,3 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO, POVOLENO,  

PŘISLÍBENA DOTACE

Podnět k vybudování nové autobusové zastáv-
ky a přístupu k ní vzešel kromě aplikace Mapa 
závad i  z  projektu participativního rozpočtu 
2023. „Na projektu se začalo pracovat ihned po 
souhlasu Integrovaného dopravního systému 
JmK. Kromě samotné zastávky jsou vyprojek-
tované dva chodníky a oprava nástupiště na 
protější straně, součástí bude i doplnění veřej-
ného osvětlení,“ shrnul investiční technik Radek 
Krušina. Na projekt byla podána žádost o dotaci.
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Komunikace a parkování kolem  
MŠ Na Sídlišti (4 mil. Kč)
∙ PŘIPRAVENO, POVOLENO

Na lokalitu kolem Sídliště byl zpracovaný 
komplexní projekt, který počítal s opravou všech 
komunikací, rekonstrukcí parkoviště, výstavbou 
cca 55 nových parkovacích míst a rekonstrukcí 
a výstavbou části chodníků na Sídlišti. Zatím 
se podařilo zrekonstruovat parkoviště. „Kvůli 
nesouhlasu části obyvatel Sídliště se další reali-
zace odkládají a stále není jasná dohoda zastu-
pitelů na dalším pokračování. Ve finální přípravě 
je aktuálně komunikace kolem mateřské školky. 
Z té by se měla stát jednosměrná silnice od ulice 
Komenského s cca 30 novými šikmými parko-
vacími místy, zpomalovacími pruhy a chodní-
kem,“ popsala starostka Hana Potměšilová. Na 
ni budou navazovat nové chodníky, které by ale 
měly logicky následovat, až poté, dojde k úpravě 
komunikace a realizaci nových parkovacích míst.

Chodník podél ulice Brněnské 
k supermarketu Kaufland (odhad 4 mil. Kč)
∙ ZADÁNO ZPRACOVÁNÍ  

PROJEKTOVÉ DOKUMENTACE

Nový bezbariérový chodník je navržený od 
kruhového objezdu u ulice Hybešova, kolem 
supermarketu Penny, firmy Westfalia až k již 
hotovému chodníku u supermarketu Kaufland. 
Město jedná i o zadání projektové dokumentace 
na trvalou autobusovou zastávku na ulici Brněn-
ská v obou směrech včetně přechodů a veřejné-
ho osvětlení, která by byla zpřístupněna přes 
tento chodník.

Oprava komunikace Pitnerova 
(odhad 3 mil. Kč)
∙ ZPRACOVÁNA PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE, 

ČEKÁ SE NA KABELIZACI EG.D 
V ulici Pitnerova si v posledních letech podá-
vali ruce plynaři, vodaři i energetici. Proběhly 
rekonstrukce vodovodního i plynového potrubí 
i přeložky Cetin. Poslední akcí, na kterou čekáme, 
je přeložení kabelů EG.D, které má být hotové 
do konce roku. Pak už může dojít k úpravě celé 

ulice. Komunikace bude vydlážděna a označena 
jako obytná zóna, vzniknou 4 parkovací podélná 
místa, opraví se sběrné místo. „Parkovacích míst 
mohlo být mnohem více, ale bohužel jsme se 
nedohodli s vlastníky pozemků, proto projekt 
počítá s parkováním pouze na pozemcích města,“ 
vysvětlila starostka s tím, že opravu nechce dále 
odkládat právě kvůli neutěšenému stavu komu-
nikace.

Rekonstrukce ulice Ludvíka Svobody 
(6,8 mil. Kč)
∙ ZPRACOVÁNA PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE

Projekt na kompletní řešení chodníků, povrchu 
komunikace i podélného parkování místo stáva-
jící zeleně mezi chodníkem a komunikací. „Tady 
se bavíme o řešení celé ulice, proto proběhlo 
i několik jednání s místními obyvateli, kteří měli 
různé připomínky. V maximální možné míře 
jsme se snažili je do projektu zakomponovat,“ 
vysvětlil průběh příprav místostarosta Bořivoj 
Švásta.

Rekonstrukce ulice Tyršova 
(odhad 8 mil. Kč)
∙ ZPRACOVÁNA PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE

V ulici Tyršova byl v roce 2023 zrekonstruován 
chodník, hotový je i projekt na úpravu komu-
nikace a parkovacích ploch na protější straně 
u sportovního stadionu. Vznikne 26 kolmých 
parkovacích míst, autobusová zastávka, podél-
ná parkovací plocha a úprava sběrného místa. 
Podél stadionu bude vydlážděný chodník nava-
zující na chodník v ulici Šafaříkova.

Bezbariérový chodník v ulici Mírová 
(odhad 1 mil. Kč)
∙ PŘED ZADÁNÍM PROJEKTOVÉ 

DOKUMENTACE

Cílem je, aby chodník na ulici Mírová v souladu se 
schváleným Generelem bezbariérovosti propojil 
podle zásad bezbariérovosti schválených SFDI 
již hotové bezbariérové chodníky v ulici Žižkova 
a Údolní. Při projektování bude nutné dostat 
souhlasy vlastníků pozemků, protože stávající 
veřejný chodník je vybudovaný na soukromých 
pozemcích. 

Úprava ulice Školní včetně točny  
u MŠ Pastelka (odhad 10 mil. Kč)
∙ ZADÁNA PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE

Projekt zahrnuje opravu komunikace po celé 
délce ulice Školní, rekonstrukci chodníků, pásu 
zeleně, vybudování podélných parkovacích míst 
a točny u současné brány k MŠ Pastelka.

Oprava chodníku v ulici Jiráskova 
od hotelu Amande až ke Střelnici 
(odhad 1,6 mil. Kč)
∙ ZPRACOVÁNA PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE

Dva projekty počítají s opravou chodníků od již 
realizované investice v ulici Husova kolem hote-
lu Amande nahoru ke křižovatce s ulicí Mrštíkova, 
kde je počítáno i s pásem zeleně. Ve druhém 
projektu investice pokračuje prodloužením 
chodníku až k budově historické Střelnice, kde 
se aktuálně nachází pět podélných parkovacích 
míst, která budou zrušena.
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HLASUJTE
Zaškrtněte tři projekty, které byste zrealizovali právě vy.  Vyplněný lístek odevzdejte v infocentru do 30. června. 

Hlasování najdete i v elektronické podobě na webu města – www.hustopece.cz/hlasujte.

Oprava chodníku v ulici Vrchlického 
 a oprava parkoviště u firmy Frauenthal 
(odhad 5,3 mil. Kč)
∙ ZADÁNO ZPRACOVÁNÍ PROJEKTOVÉ 

DOKUMENTACE

Jeden z nejstarších chodníků ve městě bude 
nahrazen dlážděným povrchem, projekt počítá 
s částkou 1,3 mil. Kč. Druhý projekt za cca 4 mili-
ony upravuje současnou štěrkovou nezpevně-
nou plochu na konci ulice Vrchlického u firmy 
Frauental, kde by mělo vzniknout parkoviště 
s 36 místy. „Projekt vznikl na podnět občanů, 
kteří upozorňují na to, že automobily na této 
ploše stále parkují, mnohdy dosti neutěšeně. 
Jasně definované parkoviště by mělo areál 
zpřehlednit a  udělat jej bezpečnější jak pro 
řidiče, tak pro chodce, kteří tudy prochází 
z ulice Bratislavská. Vznikne podobně krásný 
prostor, jako na protější straně ulice Brněnské, 
kde jsme v roce 2023 také upravili parkovací 
plochy a chodník,“ zdůvodnila starostka.

Propojení ulic Žižkova a Gen. Peřiny  
(odhad 20 mil Kč)
∙ V PŘÍPRAVĚ

Velký komplexní projekt se aktuálně připravuje 
pro novou lokalitu za ulicí Gen. Peřiny, kde se 
již brzy budou prodávat zasíťované pozemky. 
Zadaná studie má připravit řešení budoucího 
napojení této lokality na ulici Žižkovu a dále 
až ke kruhovému objezdu u  supermarketu 
Kaufland. „Podobnou dokumentaci jsme 
připravovali právě i  pro již hotový kruhový 
objezd u Kauflandu. Město samo jej realizo-
vat pravděpodobně nebude, alespoň zatím to 
v plánu nemáme, ale pokud se v této lokalitě 
bude dále stavět, což územní plán dovolu-
je, bude součástí developerských projektů 
i realizace komunikace, chodníků, veřejného 
osvětlení a parkovacích míst. My budeme mít 
připravené podklady, developer to zrealizuje 
a předá do užívání městu,“ vysvětlila starostka.

DALŠÍ LOKALITY V PŘÍPRAVĚ:
Kromě výše zmíněných investic město zada-
lo k  projektovému zpracování další akce 

- ulici Pionýrskou, chodníky na ulici Kollárova 
a Havlíčkova, uvažuje o zpracování projekto-
vé dokumentace na ulici Javorovou, Lipovou, 
Novou nebo Střední. A v plánu pro letošní rok 
je i obnova výstražných značení ve městě, jako 
jsou žluté čáry, přechody, výstrahy apod., jejichž 
cena se vyšplhá do statisíců.

Na další místa přichází podněty od obča-
nů pomocí aplikace Mapa závad. „Každým 
podnětem se samozřejmě zabýváme, ale je 
třeba myslet na to, že některé projekty jsou 
rozsáhlejší, než samotná jedna ulice. Typickým 
příkladem je třeba ulice Pitnerova, kde jsme 
několik let čekali na dokončení všech přeložek, 
aby nám opravenou ulici stále někdo nerozko-
pával. Naší prioritou je názor těch občanů, kteří 
v konkrétních ulicích bydlí, sladit s veřejným 
zájmem, který musíme jako zvolení zastupitelé 
hájit. Proto někdy dochází k prodlevám v reali-
zaci, i kvůli neshodám mezi zastupiteli,“ dodala 
starostka.

O tom, v jakém pořadí budou projekty reali-
zovány, rozhoduje mnoho faktorů, ale svým 
hlasováním můžete pomoci i vy. „Jakmile bude-
me mít v rozpočtu uvolněné finance, můžeme 
začít realizovat ty projekty, které máme připra-
vené a víme, že nic nestojí v cestě. Takových je 
ale více, proto budeme rádi, když nám občané 
ukážou, co je priorita právě pro ně,“ vyzvala 
starostka.

-red-
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parkoviště u fi. Frauenthal

Propojení ulic Žižkova  
a Gen. Peřiny
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Začala fungovat nová školská rada ZŠ Komenského
 � 14. 5. V pondělí 12. května se poprvé sešla 

nově zvolená školská rada Základní školy 
Komenského. Jednání, které trvalo několik 
hodin, položilo důležité základy pro další 
spolupráci mezi zástupci rodičů, pedagogů 
a  zřizovatele. Na svém úvodním jednání si 
členové zvolili nového předsedu, stal se jím 
Viktor Kejík, a  upravili jednací řád tak, aby 
lépe odpovídal aktuálním potřebám školy. 
Věnovali se také nastavení priorit a způsobu 

komunikace s vedením školy i veřejností. 
„Bylo to věcné a otevřené jednání. Všichni 

máme společný cíl – aby škola fungovala co 
nejlépe a aby se v ní děti i učitelé cítili dobře. 
Znovu se sejdeme ještě v  květnu. Mezitím 
proběhne rozšířené zasedání Rady města, na 
které byli pozváni všichni zastupitelé a  také 
ředitel školy,“ shrnul další kroky místostarosta 
města Josef Horák.

V  devítičlenné radě jsou stejným dílem 

zastoupeni pedagogičtí pracovníci, rodiče 
žáků a zástupci města jako zřizovatele. Nově 
zvolenými členy za pedagogický sbor jsou 
Daniela Josefíková, Alžběta Sprunger a Viktor 
Kejík. Rodiče ve volbách zvolili Martina Plchúta, 
Martinu Janglovou a Zuzanu Bergmanovou. Za 
město Hustopeče v radě zasedli Josef Horák, 
Beata Kynclová a Jan Frank. Volební účast mezi 
pedagogy dosáhla 90 %, mezi rodiči 35 %. 

Josef Horák, místostarosta

Sbírka potravin překonala tisíc kilo
Solidarita, vděčnost a ochota pomoci druhým 
naplnily Hustopeče. Díky štědrosti dárců 
a  nasazení dobrovolníků se podařilo vybrat 
přes 1 300 kg potravin a drogerie pro potřebné 
z našeho regionu.

V sobotu 26. dubna 2025 proběhl další ročník 
celostátní jarní Sbírky potravin. Do akce se po 
celé republice zapojilo na 2550 prodejen, včet-
ně našeho místního Kauflandu v Hustopečích. 
A výsledek? Úžasný.

Díky štědrým dárcům, ochotným dobro-
volníkům a letos i zapojeným skautům se jen 
v prodejně Kaufland podařilo vybrat neuvěřitel-

ných 1 092 kg potravin a 129 kg drogerie.
Sbírka probíhala také přímo na hustopeč-

ském náměstí pod věží kostela – už v  pátek 

i v sobotu. Tam se dohromady podařilo shro-
máždit dalších 252 kg potravin a drogerie.

Celkový výtěžek sbírky v Hustopečích tedy 
činí krásných 1 504 kilogramů pomoci – a ta 
poputuje tam, kde je jí opravdu potřeba. Pomů-
že lidem z našeho okolí, kteří se ocitli v těžké 
životní situaci.

Děkujeme všem, kdo přispěli – ať už potra-
vinou, úsměvem, či svým časem. Děkujeme 
dobrovolníkům, skautům, spolupracující 
prodejně i městu Hustopeče. V těchto činech 
solidarity se ukazuje pravá síla komunity.

Michaela Straková

Hlasování skončilo, do realizace jste poslali čtyři návrhy
 � 19. 5. Hlasování o návrzích participativní-

ho rozpočtu skončilo, realizovat se budou čtyři 
z nich: Venkovní galerie, Lanovka s domečkem, 
Fit stezka Hustopeče a Hustopečská discgolfo-
vá dvanáctka.

Do hlasování se zapojilo 352 obyvatel Husto-
pečí starších 15 let. „Navrhovatelům chci moc 
poděkovat za jejich náměty, díky kterým lze 
měnit věci kolem nás k lepšímu a participace 

tak dává smysl,“ uvedl koordinátor projektu 
Vojtěch Frank.

Realizovat se budou čtyři náměty v celkové 
částce 1 696 050 korun. Pátý v pořadí byl záměr 
na vybudování Workoutového a parkourového 
hřiště v hodně 600 000 korun, nicméně tento 
projekt již dvoumilionová částka, kterou vedení 
města na participaci vyčlenilo, nepokryje.

Naskenujte QR kód 
a získejte přístup

Nebo navštivte web
www.vinarskyobzor.cz

Vinařský obzor
V roce 2025 nově i ONLINE

Fulltextové vyhledávání v archivech do roku 2014, okamžitý přístup k článkům z mobilu, tabletu i PC, možné zakoupení předplatného online.
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Proč platíme v Hustopečích jedny z nejvyšších daní z nemovitosti v celé ČR? 

Odpověď je jednoduchá: nekompetentnost 
vedení města.

V posledních týdnech nám opět začaly chodit 
výměry na daň z nemovitosti = A zjištění? Daně 
vzrostly o dalších 25 %. Loni jsme byli svědky 
3,6násobného zvýšení, letos jsme už na 4,5násob-
ku. Ano, čtete správně.

Zastupitelé sice odhlasovali vyhlášku, kdy jim 
bylo řečeno, že daně nezvýší, jenže opak je prav-
dou. Někteří z vedení města tomu ještě v březnu 
ani nevěřili. Proč? Protože nedokázali spočítat 
dopad změn. Což není poprvé.

Pokud je něco, co současné vedení symbolizu-
je, je to nepochybně nekompetentnost. Důkazů 
je víc než dost!

1. Daň z nemovitosti
Nejenže byly loni špatně spočítány dopady 

změn, které zásadně zasáhly do peněženek obča-
nů i podnikatelů, ale letos se chyba zopakovala. 

Vedení města si vůbec nevšimlo změny legisla-
tivy, která ovlivňuje výpočet koeficientů podle 
aktuálního počtu obyvatel. Výsledek? Opětovné 
zvýšení daně.

Ani letos, stejně jako loni, neproběhla žádná 
komunikace s občany, žádné oznámení, žádná 
diskuze, žádné vysvětlení. Lidé se o zvýšení daně 
dozvědí, až když jim přijde výměr.

Poté, co jsem na chybu na zastupitelstvu 
upozornil, byla upravena vyhláška, a  v  roce 
2026 by se daň měla snížit na úroveň letošního 
roku. Zvláště oceňuji, že se koaliční zastupitel 
Jan Frank za tuto chybu na posledním zasedání 
zastupitelstva města Hustopeče veřejně omluvil. 
Ale důležitější je napravit tu chybu, kdy vzrostla 
daň v roce 2024 na 3,6násobek. U podnikatelů je 
to dokonce 5,4násobek. Tato chyba stále zůstává 
a má dopady na nás všechny.

Proč tvrdím, že máme jedny z nejvyšších daní 
v republice? Protože z 69 obcí okresu Břeclav mají 

stejné koeficienty jen dvě. A to pouze pro rekre-
ační zóny. My je máme plošně na celé město.

2. Velké investice? Velké problémy!
Rekonstrukce kina, nové Centrum volného 

času, amfiteátr, Střelnice, fotbalový stadion… 
Všude se opakuje stejný scénář: zpoždění, 
překročený rozpočet, technické vady. Kdyby 
město umělo tyto akce odborně řídit, nemuseli 
bychom platit jedny z nejvyšších daní v republice.

Jen za pokuty z radarů, v roce 2024, vybraly 
Hustopeče 20 milionů korun. A pořád je to málo? 
Možná by stačilo, konečně řídit město zodpo-
vědně.

Bohužel to vypadá, že za současného vedení, 
platíme víc a dostáváme míň.

Ing. Jiří Kadrnka
občan města Hustopeče

místopředseda hustopečské ODS

Reakce na článek 
"Proč platíme v Hustopečích jedny z nejvyšších daní z nemovitosti v celé ČR?"

Daň z nemovitostí
Ano, daň z  nemovitostí je v  Hustopečích 

vyšší než v  minulosti. Ale rozhodně nejsme 
žádnou výjimkou. Pro rok 2025 má stejný nebo 
vyšší místní koeficient více než 1 100 obcí v celé 
České republice. A 964 z nich – stejně jako my – 
uplatňuje tento koeficient na celém svém území. 
Důvodem, proč obce přistupují ke změně, je fakt, 
že daň z nemovitostí se léta neměnila a zůstávala 
velmi nízká. V okrese Břeclav ke zvýšení koefi-
cientu přistoupilo šest obcí – jedna z nich má 
dokonce koeficient 3.

V  Hustopečích zastupitelé schválili v  roce 
2023 vyhlášku, která nastavila místní koeficient 
na hodnotu 2. Tato změna musela být přijata do 
konce září, aby s ní mohla finanční správa počí-
tat v následujícím roce. Až po tomto rozhodnutí 
přišla vláda se svým konsolidačním balíčkem, 
který navýšil základní sazbu daně o 80 %. Kombi-
nací těchto dvou kroků tedy došlo ke zvýšení 
daně v roce 2024 na zhruba 3,6násobek původ-
ní výše.

Loni došlo ke změně zákona o dani z nemovi-
tostí a obcím bylo doporučeno upravit své vyhláš-
ky. Nezohlednili jsme ale změnu legislativy 
ohledně počtu obyvatel, která ovlivňuje celkový 

výpočet. Jakmile jsme na chybu přišli, okamžitě 
jsme ji opravili. Výsledkem je, že od příštího roku 
bude koeficient (a tím i výše daně) nižší než letos.

Investice města
Investice města probíhají standardním 

způsobem – řídíme se zákonem o  zadávání 
veřejných zakázek i stavebním zákonem. Každá 
větší stavba má zhotovitele, který vzejde z výbě-
rového řízení. Součástí každé akce je také tech-
nický i autorský dozor, takže celý proces je pod 
dohledem odborníků. 

Během stavby často dochází ke změnám – ať 
už ze strany města nebo zhotovitele – a upravuje 
se dokumentace, rozsah i cena. Tyto změny se 
ale vždy řeší podle uzavřené smlouvy. Pokud jde 
o konečné ceny, město se většinou drží v rozum-
ných mezích a nebývá výrazně nad projekčním 
rozpočtem, a to ani když je projektová cena něko-
lik let stará.

Příklad – rekonstrukce kina:
Projekční cena: 43,7 mil. Kč bez DPH
Vysoutěžená cena: 38,1 mil. Kč
Konečná cena: 38,9 mil. Kč
Tedy pouze minimální rozdíl.

Radary
Radary jsme nepořídili kvůli vybírání pokut, 

ale kvůli bezpečnosti. Slouží ke zpomalení řidi-
čů, kteří jezdí příliš rychle – zejména v blízkosti 
domů, škol nebo přechodů. Řidič, který dodržuje 
předpisy, si radaru ani nevšimne. V roce 2024 se 
vybralo 17 milionů korun z pokut. Tyto peníze 
jsme neprojedli – šly zpět do oprav a úprav komu-
nikací a  do projektů zvyšujících bezpečnost. 
Téměř 5 mil. Kč jsme poslali na běžnou údržbu 
a 15 mil. Kč na investice: cyklostezka kolem Štin-
kovky, parkoviště Na Sídlišti, chodníky na Brněn-
ské a Úvoze, parkovací automaty, nové projekty 
rekonstrukcí apod.

Zodpovědnost vedení města
Jsem přesvědčen, že vedení města řídí město 

zodpovědně. Snažíme se rozhodovat odpovědně 
a s ohledem na budoucnost města – i když to 
někdy znamená nepopulární kroky. Zodpověd-
nosti se nebojíme, to jsme deklarovali ještě před 
tím, než nás obyvatelé zvolili. Mandát, který jsme 
od občanů dostali, jsme přijali a naplňujeme ho. 

Ing. Stanislav Ivičič
předseda finančního výboru 

města Hustopeče

NÁZORY OBČANŮ

Pravidla publikování v  obecním zpravoda-
ji Hustopečské listy, schválené dne 24. 9. 2013 
Radou města Hustopeče č. 97: Kritické články budou 
zveřejňovány vždy se stanoviskem protistrany a pouze 

jedenkrát. Protistraně bude dán k  dispozici stejný 
prostor pro publikování v  témže aktuálním vydá-
ní. Protistrana nemusí využít možnosti reagovat, 
v opačném případě musí být materiály doručeny do 

termínu uzávěrky aktuálního čísla. Po té nemusí být  
z technických důvodů již zveřejněny. Kompletní pravi-
dla publikování na www.hustopece.cz. 
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Květen v Pastelce 
Jednou z hlavních květnových událostí byla 
příprava na Den matek. Děti s radostí a velkou 
pečlivostí vyráběly milá překvapení pro své 
maminky – tvořily přáníčka, obrázky i drobné 
dekorace.

V květnu se v naší školce uskutečnil také 
zápis pro školní rok 2025/2026, který byl spojen 
se dnem otevřených dveří. Celá akce proběh-
la ve velmi příjemné a přátelské atmosféře. 
Rodiče společně s dětmi měli možnost projít si 
celou školku, nahlédnout do jednotlivých tříd, 
seznámit se s prostředím i s naším vzdělávacím 
programem. Zatímco si děti hrály, rodiče využili 
příležitost k rozhovorům s pedagogy. Získali 
tak odpovědi na všechny své otázky souvisejí-
cí právě s nástupem dětí do mateřinky. Mnozí 
zašli s dětmi prozkoumat a vyzkoušet i naši 
zahradu, ač tomu počasí úplně nepřálo. Pro 
naše pedagogy to byla milá příležitost poznat 
rodiče i děti, kteří mají zájem o přijetí do naší 
školičky.

V jarních měsících jsme obohatili svůj 
vzdělávací program také o zajímavý meziná-
rodní etwinningový projekt s názvem Bez práce 
nejsou koláče. Základem projektu je příběh 
O červené slepičce, která spolu s kamarády 

zvířátky hospodaří na farmě. Toto téma bylo 
dětem velmi blízké. A tak se všechny nadše-
ně zapojily do spousty her i tvořivých činnos-
tí souvisejících s tématem. Jedním z prvků 
prožitkového učení bylo např. setí obilí. Dalším 
velkým zážitkem byl workshop pečení chlebán-
ků, který děti absolvovaly v Ekocentru Trkman-
ka. Cestou domů si malí pekaři pochutnali na 
svých upečených dobrotách. K dalším aktivitám 
v projektu patřilo využití interaktivní tabule při 

kvízech a hrách. Sdíleli jsme také své znalosti 
a fotografie s dětmi ze školek v zahraničních 
partnerských zemích. Děti tak prožily hlavní 
myšlenku projektu naplno: bez setí obilí nebu-
de mouka na chleba, bez práce nejsou koláče…

Květen byl pro nás všechny opravdu pestrý, 
naplněný zážitky a novými poznatky. Děkuje-
me všem rodičům za spolupráci a těšíme se na 
všechny akce a výlety, které nás čekají v červnu!

Kolektiv MŠ Pastelka

Květen U Rybiček
Květen patří mezi nejrušnější období v roce – 
období plné besídek, společných akcí s rodiči, 
vystoupení či divadelních představení. Těsně 
před příchodem května se nám ale svým příle-
tem připomněly čarodějnice, které se objevily 
snad v každé třídě a vařily tu lektvary, kouzlily 
a čarovaly…Naštěstí byly rozumné a po osla-
vách nastartovaly svá košťátka a zase odletěly.

15. května se slaví Den rodiny, v naší školce 
si proto každá třída chystá akci ku příležitosti 
oslavy tohoto dne. Třída Koťátek si připravi-
la besídku pro maminky a tatínky, Sluníčka 
a Kuřátka nachystala na školní zahradě hry 
a zábavu s táborákem. U Berušek se tanči-
lo, zpívalo a tvořilo a Žabičky si zahrály v boji 
o přežití Survivor. Tato odpoledne mají všem 

dětem a rodičům připomenout důležitost rodi-
ny v životě každého. To, že si na sebe i v dnešní 
uspěchané době uděláme čas a strávíme ho 
spolu tvořením nových zážitků.

Abychom věděli, jak se správně hýbat a pečo-
vat o svoje zdraví, zejména o nožičky, zavítala 
k nám fyzioterapeutka, paní Alexandra Proš-
ková se svým programem Nožkohrátky. Ač se 
to nezdá, tak právě správná chůze umí zabránit 
lecjakým zdravotním problémům, a děti si tak 
vyzkoušely různé pomůcky, náčiní a hry, jak 
nožky dobře rozhýbat, chodit a cvičit s nimi.

Našim nejstarším předškolákům začaly 
hodiny plavání v místním plaveckém bazénu. 
Děti se tak každý týden učí, jak se správně pohy-
bovat ve vodě, dýchat pod vodou, potápět se 
či plavat.

Na začátku května proběhl zápis do naší MŠ, 
o jehož výsledcích už byli rodiče vyrozuměni. 
Nově přijaté děti se tak s rodiči můžou každý 
týden přijít seznamovat s prostorem a vybave-
ním školky. Adaptační program Maláček probí-
há až do konce školního roku každé pondělí.

A teď už vzhůru do června, kdy nás čeká 
školní výlet, a hlavně rozloučení s předškoláčky.

Kolektiv MŠ U Rybiček

ZA ŠKOLNÍMI VRATY

MŠ PASTELKA

MŠ U RYBIČEK
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ZŠ KOMENSKÉHO

Sbíráme skvělá ocenění – v recitaci i sportu
Jarní měsíce přinesly na ZŠ Komenského bo-
hatý program plný soutěží, sportovních vý-
konů, zážitků i spolupráce napříč ročníky. Na 
Den Země si starší žáci připravili pro mladší 
stanoviště plná poznávání a pohybu. Na reci-
tačních soutěžích jsme slavili úspěchy hned 
několikrát – v krajském kole Dětská scéna 

2025 zazářil Tomáš Pospíšil za 1. stupeň a 
Jakub Straka za 2. stupeň. Na soutěži Bole-
radický džbánek pak slavila úspěch děvčata 

– v sólové recitaci si odnesly ocenění Aneta 
Hanáková (1. místo), Anna-Marie Husovská 
(2. místo) a Karolína Horáková (3. místo). Prv-
ní místo získala i jejich skupinová recitace ve 

složení: Tereza Pavlíková, Anna-Marie Husov-
ská, Karolína Beranová, Karolína Horáková, 
Aneta Hanáková a Sára Nevídalová. 

V dopravní soutěži mladých cyklistů se naši 
zástupci z 1. a 2. stupně zapojili s nasazením do 
všech disciplín, a přestože se neumístili na před-
ních příčkách, odvedli pěkné výkony a získali 
cenné zkušenosti. Mladší žáci z 1.–3. tříd repre-
zentovali školu v okresním kole fotbalového 
McDonald’s cupu v Břeclavi, kde vybojovali 
krásné 2. místo. Na dalším fotbalovém turnaji 
School Cup v Brně, si výběr žáků z 2. a 3. tříd 
zaslouženě odnesl 1. místo. Ani žáci z 2. stupně 
nezůstali pozadu – v okresním kole minifotbalu 
obsadili skvělé 2. místo.

Do sportovních úspěchů se zapojili také žáci 
3. ročníků – Lenka Kočicová, Tomáš Julínek, Eliáš 
Létal a Ema Sieglová – kteří reprezentovali školu 
a předvedli parádní výkony na plaveckých závo-
dech v Hustopečích. 

Postupně se také rozjíždí sezóna školních 
výletů a exkurzí. Šesťáci už mají za sebou dvou-
denní putování jižní Moravou, sedmáci vyrazi-
li do Prahy, kde nejen poznávali památky, ale 
navštívili i Poslaneckou sněmovnu.

Kolektiv ZŠ Komenského

šBazar potřetí: Staré věci dostaly nový život
Ve škole se již potřetí uskutečnil oblíbený 
šBazar – akce, která spojuje udržitelnost, spo-
lupráci a dobrý účel. Žáci měli možnost při-
nést oblečení, knihy, hračky a další drobnosti, 
které už sami nevyužívají, ale které mohou 
posloužit někomu jinému. Ostatní si tyto věci 
mohli zakoupit za symbolických 20 Kč. Akce 
měla opět velký úspěch a mnoho věcí našlo 
nové majitele. Ty, které se během bazaru 
neprodaly, jsme darovali dobročinnému ob-

chůdku Narana, kde ještě mohou udělat ra-
dost někomu dalšímu a přispět na dobrou věc.

Cílem šBazaru je nejen dát nepotřebným 
věcem druhou šanci, ale také posílit komunitní-
ho ducha ve škole a podpořit projekt, na kterém 
mají zájem samotní žáci. Výtěžek bude použit 
na zřízení druhostupňové chill zóny, kterou si 
sami žáci přáli. Má jít o příjemné místo, které 
by mělo sloužit k odpočinku, zábavě, nefor-
málnímu setkávání i načerpání energie mezi 

hodinami.
ŠBazarem ovšem naše snaha nekončí! Už 

nyní chystáme svačinový týden, během kterého 
si každá třída připraví něco dobrého – slanou 
nebo sladkou svačinu, kterou bude nabízet 
ostatním spolužákům. Výtěžek z prodeje půjde 
opět na realizaci chill zóny, takže se nejen dobře 
najíme, ale přispějeme na něco, co bude sloužit 
celé škole. 

Kolektiv ZŠ Nádražní

ZŠ NÁDRAŽNÍ
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STŘEDNÍ ŠKOLA POLYTECHNICKÁ HUSTOPEČE

ZŠ A PRŠ HUSTOPEČE

Den rodiny na téma „Rok na vsi“
Naše škola ožila tradičními vesnickými zvyky 
při oslavě Dne rodiny, který se letos nesl v du-
chu tématu Rok na vsi.

Odpoledne bylo věnováno dětem, rodičům 
i pedagogům, kteří společně vytvořili nezapo-
menutelnou atmosféru plnou hudby, smíchu 
a zážitků. Program zahájili děti s pedagogy 
pásmem lidových písní, básniček a tanců, 
které představilo jednotlivá roční období. 
Každé období bylo doplněno tematickou 
ukázkou – jarní dramatizací pohádky, hodo-

vými i masopustními tradicemi. Po kulturním 
vystoupení se rodiny přesunuly na školní hřiště, 
kde si mohly společně vyzkoušet pestré aktivity 
inspirované tradičním životem na vesnici. Děti 
se s nadšením zapojily do šlapání zelí, sbírání 
brambor, topení dřevem nebo dojení „kravky“. 
Nechyběla ani dobrá nálada, smích a společné 
chvíle, na které budou všichni rádi vzpomínat. 
Den rodiny se opravdu vydařil – byl plný radosti, 
tradic a sdíleného času, který má v dnešní uspě-
chané době nevyčíslitelnou hodnotu.

Dobrodružství VIII. třídy – Výprava do Tibetu
Naše VIII. třída ze ZŠ speciální zažila neoby-

čejné dobrodružství – i když jen „na dálku“. 
Maminka jednoho z našich žáků přišla s nápa-
dem vyrobit třídní vlajku, kterou si s sebou 
vezme výprava její přítelkyně směřující až do 
Tibetu, pod nejvyšší horu světa – Mount Everest. 
Vlajku jsme s nadšením vytvořili a netrpělivě 
čekali, až se vydá na cestu. A opravdu – puto-
vala s výpravou až do základního tábora pod 
Mount Everestem, kde byla slavnostně vyvě-
šena! Celou cestu jsme mohli díky fotografiím 
a zprávám výpravy sledovat téměř v přímém 
přenosu. Sdíleli jsme jejich radost, obdivovali 
krásy tibetské krajiny a alespoň na chvíli se stali 
součástí jejich cesty. Děkujeme za tento jedi-
nečný zážitek a možnost „dotknout se“ Himalájí 

– i když jen prostřednictvím vlajky a fotografií. 
Byl to zážitek, na který jen tak nezapomeneme!

Kolektiv ZŠ a PRŠ Hustopeče

Společné zážitky ze školních lavic i mimo ně
S žáky oboru Instalatér jsme se zúčastnili Sta-
vebního veletrhu v Brně. Získali jsme přehled-
né informace o nových a moderních technolo-
giích ve stavebnictví. 

Nejvíce nás zaujal funkční průřez akumu-
lační nádoby s modelem celého domku. 
Některé i zplyňovací kotle, klimatizace a reku-
perace vzduchu. V rámci kariérového pora-
denství proběhla prezentace firmy Frauenthal. 
Zástupci představili svou činnost, nabídli 
možnost brigád a uplatnění v pracovním pomě-
ru. V poslední části zapojili žáky do znalostní 
kvízové hry, kde mohli ti nejlepší vyhrát drobné 
ceny. Ve čtvrtek 10. dubna jsme se s žáky tříd 
VČ2 a VČ3 vydali do hlavního města ČR. Prošli 
jsme si historické centrum, navštívili pár pamá-
tek a v poledne nám začal hlavní bod progra-
mu – návštěva Poslanecké sněmovny. Ta měla 
dvě části. V první jsme zhlédli video o historii 
a fungování a v druhé části proběhla komento-
vaná prohlídka prostor PS PČR.  Na konci dubna 
se třídy I1, I3 a ES1 zúčastnily exkurze do JVC 
v Brně Bosonohách. Program byl zaměřen na 
moderní alternativní zdroje energie – fotovol-
taiku, tepelná čerpadla a koncept Chytrého 
domu. Žáci si poslechli odborné přednášky, 
poté se zúčastnili praktických ukázek a disku-
sí s odborníky. Ve středu 23. dubna se žákyně 
oboru Malíř a lakýrník zúčastnily malířské 
soutěže v Odborné praktické škole Brno – Lome-
ná s tématem „Prostor a iluze“.  Byli zde dva 
zástupci z těchto škol – SŠP Kyjov, OU a prak-
tická škola Brno-Lomená, SŠP Brno-Jílová a SŠP 

Hustopeče. Nás reprezentovaly žákyně z ESML3 
– Adéla Šoltésová, která vytvořila povinný obra-
zec a Monika Vykydalová, ta malovala volnou 
iluzorní tvorbu, za kterou získala 1. místo. Moc 
děkujeme za reprezentaci školy. Ve stejný den 
se na naší škole konala akce "No backpack day", 
kterou pořádal školní parlament. Cílem bylo 
využít místo klasického batohu cokoliv jiného 
a kreativita byla vítána.  Nejvíce zaujala kyslí-
ková bomba od Vaška Mikulici z IT2, "vykucha-
ný" počítač od Kuby Horáka z IT3 nebo kolečko, 
se kterým po školních chodbách jezdili žáci 
IT1 Kamil Cifrák a Milan Hebron. Akci zopa-

kujeme i příští rok.  V pondělí 28. 4. 2025 se 
jedna z učeben naší školy proměnila v interak-
tivní výukový prostor plný funkčních exponátů 
počítačů, které jsme si mohli vyzkoušet. Lektor 
Michael Víta k nám přivezl část sbírky s názvem 

„Starý Mac“, jež mapuje vývoj společnosti Apple 
od jejich začátků až po ikony designu a techno-
logie.  Nestarší model byl z roku 1976, naopak 
velmi lákavou atrakcí byla možnost vyzkoušení 
revolučních brýlí Apple Vision Pro! Výstava byla 
doplněna zajímavou prezentací o historii firmy 
Apple.

Kolektiv SŠ polytechnické
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Inspirativní setkání hustopečských gymnazistů s odborníky  
Stalo se již tradicí, že za studenty na Gymná-
zium T. G. Masaryka Hustopeče přijíždí zají-
mavé osoby a odborníci. Tentokrát za nimi 

zavítal 23. dubna Marek Čejka, aby jim přiblí-
žil prostředí Blízkého východu, a hned druhý 
den 24. dubna Dominik Stroukal, aby je obe-
známil s kryptoměnami.

Odborník na Blízký východ – 
doc. JUDr. PhDr. Marek Čejka, Ph.D. z Katedry 
mezinárodních vztahů a evropských studií FSS 
MU v Brně – studenty seznámil s historií oblasti, 
s etniky, s náboženstvími, s jazyky a s kulturními 
zvyklostmi a poskytl jim náhled, jak ve 20. stole-
tí vstupovaly do dění v uvedené oblasti USA 
a Rusko. V poslední části se zaměřil na válku 
v pásmu Gazy – vysvětlil její příčiny a nastínil 

možné vývoje. 
Další den přijel za studenty  na besedu 

Dominik Stroukal – ekonom a popularizátor 
kryptoměn, který přednáší na Metropolitní 
univerzitě Praha nový studijní obor Digitální 
ekonomika a je také členem Národní ekonomic-
ké rady vlády (NERV) a ekonomickým porad-
cem SatoshiLabs. Slyšet ho můžeme pravidelně 
v podcastu Ve vatě. V průběhu besedy posky-
tl studentům náhled na kryptoměny, jejich 
vznik, vývoj cen a obeznámil je se současný-
mi možnostmi bitcoinu a kde s ním lze platit 
v našem regionu. 120 studentů se dozvědělo, že 
Česká republika je centrem inovací kryptoměn, 
vyváží se od nás hardware a vytvářejí se u nás 
fintechové aplikace. Poukázal také na negativní 
stránku tohoto světa – podvádění, které může 
člověku zničit život. 

Obě tato nevšední setkání obohatila studen-
ty: jednak jim přiblížila situaci na Blízkém 
východě a jednak rozšířili své obzory o aktuální 
trendy v ekonomice.

Dagmar Langarová

Ministrantský den v olomouckém semináři
Už je to rok, kdy jsme se zúčastnili vydařené 
ministrantské pouti v  Rajhradě. Letos byl 
pro ministranty připraven další krásný záži-
tek – ministrantský den v kněžském semináři 
a jeho okolí v Olomouci.

Na cestu jsme se vydali brzy ráno a  ještě 
během jízdy jsme oblékli barevná ministrant-
ská trička. Děkanát Hustopeče dostal svěží 
zelenou barvu. Po příjezdu do Olomouce 
následovalo rozdělení do skupinek, kde jsme 
se potkali s ministranty z různých koutů naší 
brněnské diecéze. Bylo radostí sledovat to 
obrovské množství ministrantů v tričkách všech 
barev – celkem nás bylo téměř tisíc.

Program zahájila mše svatá celebrovaná 
naším biskupem Pavlem Konzbulem za účasti 
mnoha dalších kněží. Po ní jsme se ve skupin-
kách vydali na jednotlivá stanoviště, kde na nás 
čekaly rozmanité soutěže.

Úkoly byly pestré – od poznávání litur-
gických předmětů, házení mincí do košíku, 
překážkovou dráhu, stavby věže z  kostek až 
po přetahovanou lanem. Starší ministranti si 
vyzkoušeli souboje s meči z mirelonu, střelbu 
ze vzduchovky nebo třeba skládání kalichu. Pro 

nejstarší účastníky byla připravena přednáška 
o internetové bezpečnosti s ředitelem NÚKIBu 
Ing. Lukášem Kintrem, výstup na věže svatovác-
lavské katedrály a zpívané chvály.

Během dne jsme si pochutnali na obědě – 
hamburgerové bulce se sekanou. I když jídlo 

na první pohled nevypadalo nijak zvlášť vábně, 
chutnalo opravdu skvěle.

Na závěr proběhlo vyhodnocení nejúspěš-
nějších týmů a plní zážitků jsme se vydali na 
cestu domů.

Ministranti z Hustopečí
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Ministrantský den v olomouckém semináři. →

GYMNÁZIUM T. G. MASARYKA
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Noc kostelů u Apoštolů voněla chlebem
 � 27. 5. V pátek 23. května 2025, se v rámci 

celonárodní akce Noc kostelů otevřela veřej-
nosti také modlitebna Apoštolské církve 
v Hustopečích na Kollárově ulici.

Sbor se rozhodl do této akce zapojit po 
delší odmlce a pro návštěvníky připravil voňa-
vý a křupavý program. „Dnešní program začal 
v 18 hodin promenádou chlebů. Máme tady 
31 chlebů od profesionálních i domácích peka-
řů. Návštěvníci mohli ochutnávat a mazat si to 
čímkoliv, ale samozřejmě nejdříve ochutnávat 
ten samotný chléb a třem, které jim nejvíc 
chutnaly, mohli dát žeton. Takže v průběhu 
večera po skončení koncertu vyhlásíme vítěze, 

který získal největší počet žetonů,“ přibližuje 
promenádu chlebů Gavlík. O vítězi rozhodlo 
54 návštěvníků, kteří ocenili ořechový chléb 

Jakuba Fridricha.
Na akci byl přítomen i Honza Šmikmátor, 

nadšený domácí pekař a autor kurzů pečení 
chleba, který byl připraven poradit začínajícím 
pekařům, a spolu s ním se do debaty zapojil 
také pekař Martin Křižák z nedalekých Klobouk 
u Brna. 

O kulturní vložku se postarala brněnská 
kapela s názvem Hledá se, která to u apoštolů 
pořádně rozjela. 

-otah-

APOŠTOLSKÁ CÍRKEV

HUSTOPEČE SE BAVÍ
Neochotníci se s publikem rozloučili darem pro charitu

 � 28. 4. V  hustopečském kině v  pátek 
25. dubna zaznělo poslední „zhasnout, zavřít 
oponu“ pro letošní inscenaci školního divadel-
ního spolku Neochotníci. 

Autorská hra Musíme udělat divadlo! nabíd-
la divákům vtip, nadhled i zamyšlení a potvrdila, 
že i studenti umí vytvořit velké divadlo.

Večer patřil derniéře inscenace Musíme 
udělat divadlo!, kterou připravil divadelní 
spolek Neochotníci při Gymnáziu T. G. Masa-
ryka v Hustopečích. Autorská hra s podtitulem 
aneb O jednorožcích, mimoních a nebeských bytos-
tech odlehčenou formou vyprávěla o  vzniku 
divadelní inscenace a překážkách, které přiná-
ší kolektivní tvorba. „Jsme nesmírně rádi, že 
do třetice můžeme vám představit naše obří 
autorské představení. Je neuvěřitelné, že se na 
něm sešlo přes 90 mladých lidí, kteří kromě 
dvou všichni pochází z jedné malé školy, a to je 
gymnázium v Hustopečích,“ představuje spolek 
Margita Křížová.

Na jevišti se vystřídaly desítky studentů 
v  pestrých kostýmech, diváci si užili humor, 
pohybové scény, zpěv i  nečekané momenty, 
které byly výsledkem několikaměsíční přípravy. 
Autorem scénáře je Václav Kvapil, který reží-
roval minulé divadelní představení spolku. „Já 
jsem inscenaci režirovala zároveň s Margitou 
Křížovou. Řekla bych, že jsme takové režisér-
ské duo a  vlastně naším úkolem bylo velmi 
absurdní scénář chvilkama lehce poupravit, aby 
byl nositelný na jevišti. Moje práce i Margiti-
na je taková režisersko-produkční, jelikož 
jsme musely dát dohromady asi 90 studentů 
a absolventů místního gymnázia, kteří se na 
téhle inscenaci podílí,“ říká režisérka předsta-
vení Veronika Benešová.

Součástí projektu byla i charitativní stránka 
– výtěžek z představení poputuje na podporu 
organizace Girasole, která poskytuje sociální 
služby seniorům a lidem s postižením.

-otah-
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Neochotníkům se to opět povedlo. 

Mezinárodní den tance: Děti a seniorky tančily v centru města
 � 30. 4. Taneční obory ZUŠ Hustopeče a dámy 

z Tančírny na stará kolena spojily síly a nacvičily 
choreografii ke Mezinárodnímu dni tance. 

Tento uznávaný svátek je zapsaný pod 
UNESCO a každoročně připadá na 29. dubna, 
na památku narození tanečního reformátora 
Jeana-Georgese Noverrea. 

V  Hustopečích děti tančily po celé odpo-
ledne přímo v ulicích a v 17 hodin se sešly se 
zralejšímu ročníky před supermarketem v cent-
ru města, kde jejich společnému tanci a dalším 
choreografiím přihlížely desítky lidí.

← Noc kostelů voněla chlebem.



HUSTOPEČSKÉ LISTY   06 | 25STR 14

Čarokrásné odpoledne na Penzionu pro seniory
 � 2. 5. Jeden z  prvních táboráků, které se 

v Hustopečích poslední dubnový den, na svátek 
všech čarodějnic, rozhořely, byl opravdu mons-
trózní a překvapivě na zahradě Penzionu pro 
seniory v Žižkově ulici. 

Setkání s  hudbou, vínem a  samozřejmě 
špekáčky, bylo poděkováním obyvatelům 

penzionu za spolupráci při náročné rekon-
strukci objektu, která probíhala v  loňském 
roce. Součástí projektu za bezmála 17 milionů 
korun, který podpořila dotace, byla výměna 
oken a dveří, zateplení fasády a stropů, nové 
okapy, venkovní žaluzie a  skleněné výplně 
u hlavního schodiště. „Tak, jako se opravoval 

exteriér budovy, došlo i  na úpravy vnitřních 
prostor. Zásadní byla reorganizace vnitřních 
prostor, kdy se třeba stěhovala prádelna nebo 
budovala nová ordinace pro dětského lékaře. 
Stavební ruch tu byl značný a obyvatelé byli po 
celou dobu velmi tolerantní, za což jim patří 
velké poděkování, a proto tu vlastně dnes také 
jsme. Máme krásný den, tak proč ho nestrávit 
spolu,“ měl radost z povedené akce místosta-
rosta a vedoucí Penzionu Josef Horák a ujal se 
role roznašeče nápojů.

Program pomáhala zajistit Pečovatelská 
služba, která do rekonstrukce v  Penzionu 
i sídlila. Dnes už vyjíždí z nové základny v ulici 
Kpt. Jaroše, ale staré vazby s obyvateli Penzio-
nu se tím nezpřetrhaly. „My jsme se sice tělem 
odstěhovaly, ale duchem jsme stále tady. 
V nové základně je to všechno krásné, máme 
tam veškerý komfort, i když se stále ještě zaby-
dlujeme, ono to bude nějakou dobu trvat, což 
je jasné. Ale obyvatelé Penzionu nám chybí 
moc, stejně jako my chybíme jim, takže se 
sem rozhodně budeme vracet. Jak je vidět, tak 
všichni jsou spokojení a společná setkání všem 
prospějí,“ svěřila se vedoucí služby Klára White 
a s humorem sobě vlastním se oděla do stylo-
vého kostýmu a rozdávala propečené špekáčky.

-nov-

Pavučina připravila kouzelnou zábavu
 � 2. 5. Centrum volného času Pavučina 

v Hustopečích uspořádalo v úterý 30. dubna 
tradiční Pálení čarodějnic, které přilákalo desít-
ky dětí i dospělých.

Skvělé počasí, hravá nálada a originální disci-
plíny vytvořily společně skvělý zážitek. Areál 
Pavučiny se proměnil v rejdiště malých i velkých 
čarodějů, kouzelnic a nejrůznějších pohádko-
vých bytostí. Slunce svítilo jako na objednávku 

a celý prostor dýchal jarní pohodou. Organizá-
toři z Centra volného času Pavučina připravili 
bohatý program, který zaujal nejen děti, ale 
i  jejich rodiče. „Zdravím všechny dneska na 
našem tradičním čarodějnickém sletu u nás na 
Pavučině, kdy se tady sešlo spoustu čarodějnic, 
které oslavují ten svůj den. A my doufáme, že 
děti jim trošičku s tím tady pomohou. A nako-
nec samozřejmě přijde i na to samotné spálení 

té čarodějnice jedné zlé, aby bylo zase dobře,“ 
seznamuje nás s akcí ředitel CVČ Petr Fridrich.

Než však na samotné pálení přišlo, museli 
malé čarodějnice a čarodějové projít zapekli-
tými úkoly, jako vaření čarodějného lektvaru či 
rozpoznávání jedlých a nejedlých hub a mnoho 
dalšího! Pálení čarodějnic v Pavučině vysokou 
návštěvností potvrdilo oblíbenost akce.

-otah-
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Program pomáhala zajistit Pečovatelská služba, která do rekonstrukce v Penzionu i sídlila.
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Pátračky ve vinařských uličkách opět v provozu
 � 16. 5. Léto je tady a s ním i oblíbené pátračky 

pro děti, které vás i vaše ratolesti zavedou do 
kouzelných zákoutí našich vinařských uliček. 
Hustopeče se pyšní dvěma hlavními vinařský-
mi ulicemi – Vinařskou a Na Hradbách. Všichni 
je známe, ale kdy naposledy jste si je prohlédli 
opravdu pozorně?

Tyto zábavné detektivní hry jsou ideální pro 
děti, které se během rodinné návštěvy vinného 
sklepa zabaví a zároveň poznají krásy města. 
A vy si zatím můžete v klidu vychutnat sklenku 
vína a letní pohodu. 

Pátračky jsou aktivní po celé léto a k vyzved-

nutí v TIC Hustopeče nebo ve Střelnici – pointu, 
který během prázdnin obývají Hustý vinaři. 

Hry jsou připravené pro obě vinařské uličky, 
úkoly lze splnit pečlivým pozorováním okolí – 
žádné složité hádanky, ale zábava a dobrodruž-
ství pro celou rodinu! 

Za správně vyřešenou pátračku čeká děti 
v TIC sladká odměna. 

Hra je určena především pro děti, ale věříme, 
že pobaví i nejednoho dospělého. 

Tak neseďte doma – vydejte se pátrat!
-gre-

Nultý Gulášfest si získal celé město
 � 20. 5. Nezaměnitelná vůně kotlíkových gulá-

šů, vychlazené pivo, nejlepší víno, živá hudba 
a spousta zábavy. Vinařská ulice po dlouhé době 
ožila opravdu povedenou akcí, kterou mají na 
svědomí zdejší vinaři. 

„Řekli jsme si, že akcí na Vinařské se moc 
nekoná, a protože máme zkušenost s pořádá-
ním gulášového festivalu v Uherčicích, tak jsme 
to chtěli přenést i do Hustopečí,“ vysvětlil jeden 
z pořadatelů Miloš Bednář a jeho slova potvrzuje 
i vinař Michal Stehlík, u jehož vinařství našla akce 
potřebné zázemí. „Prostor tady máme, baví nás 
to, tak proč ne. Nechceme z toho dělat žádnou 
megalomanskou akci,“ prohlásil ještě dopoledne.

Tato vize se však tak úplně nenaplnila. Už od 
rána, kdy se zatopilo pod kotlíky, se do ulice schá-
zely hloučky zvědavců a v jednu hodinu, kdy se 
degustační porce začaly vydávat, už u stanů stály 
fronty. Soutěžních týmů se utkalo 10 a každý svou 
misi pojal velmi vážně. „Každý tým vařil podle 
vlastního uvážení, nejsou tu žádná omezení 
nebo podmínky kromě toho, že všechny suro-
viny si musí přinést ve studeném stavu a že se 
vaří na ohni, což je samo o sobě dost náročné. 
Líbí se mi, jak to týmy uchopily, jak jsou krea-

tivní, bude to dobrý,“ těšil se další z pořadatelů 
Stanislav Jedlink.

A  dobrý to opravdu bylo i  navzdory silné 
průtrži, která se nad městem přehnala. Soutěž-
ní týmy schovaly své návštěvníky pod stany 
a zbytek dne už nad bujarým veselím vykuko-
valo slunce. Do hlasovacího osudí odevzdalo své 
hlasy 214 návštěvníků, z nichž celých 49 patřilo 
bezlepkovému guláši vítězného týmu Já, mé 
druhé já a Irena.

Gulášové kotlíky zely prázdnotou už kolem 
čtvrté odpoledne, ale Vinařská žila dlouho do 
noci u živé hudby a sklenky dobrého vína, která 
podle pořadatelů právě s gulášem nejvíc ladí. 

„Ano, je to tak. Guláše jsou povětšinou z hovězího 

masa a k hovězímu masu se nejvíc hodí červené 
víno, to vám řekne každý sommeliér. Takže od 
nynější ke guláši jedině víno,“ smál se Michal 
Stehlík s radostí z povedené akce, pro kterou už 
nyní hledá termín pro rok 2026.

-nov-

← Hry ve vinařských ulicích.
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https://www.hustopece.cz/patracky-ve-vinarskych-ulickach-opet-v-provozu
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Neseď doma, 
léto tě zve za kulturou!

pá 23. 5.–27. 9.. 18.00 Letní otevřené sklepy – každý víkend (v červenci a srpnu každý den) budou  
mít otevřeno minimálně dva místní vinaři, 18.00–21.00, dle dohody i déle

po 2. 6. 12.40
16. ročník Na kole dětem – sportovní projekt na podporu onkologicky 
nemocných dětí. Během 4. etapy proběhne zastavení v Hustopečích u Fitness 
Institut gym (Vinařská 244/1). Příjezd v 12.40, odjezd 13.10

út 3. 6. 19.30 Concentus Moraviae Hustopeče: Cappella Mariana, Vojtěch Semerád – kostel 
sv. Václava a sv. Anežky České

čt 5. 6. 17.30 Koncert pedagogů ZUŠ Hustopeče – evangelický kostel

so 7. 6. 9.00 Děckanáda – děkanátní setkání dětí. Kostel sv. Václava a sv. Anežky České

so 7. 6. 15.00

Sousedský piknik – přijďte si užít pohodové odpoledne plné zábavy, dobrého 
jídla, pití a sousedské pohody. Čeká vás táborák, špekáčky, vystoupení místních 
tanečních kroužků, soutěže pro malé i velké, promítání pod hvězdami (Moře na 
dvoře) či kapela Flek. Vstupné zdarma, amfiteátr za společenským domem.

so 14. 6. 12.00

Hustopečský slunovrat s vínem – připravte se na nezapomenutelný letní 
den plný vína, hudby a skvělé atmosféry. Letos v novém kabátu. Otevřené 
sklepy (vinařské ulice), souboj vinařů a koncert kapely Šarže 54 (amfiteátr za 
společenským domem). Vstupné 550 Kč v předprodeji, 650 Kč na místě,  
vstup pouze do amfiteátru 150 Kč

so 14. 6. Florbal open air cup – dílničky, skákací hrad, tréninkové hřiště i občerstvení. 
Sportovní areál Lipovka

st 18. 6. 19.30 Concentus Moraviae Kurdějov: Les Musiciens de Saint-Julien, François 
Lazarevitch – Art Wine Hall Kurdějov

pá 20.–21. 6. 20. AGROTEC Petronas rally – více informací na www.agrotecrally.cz.

so 28. 6.  9.00
Krajem André – cyklistické putování devíti vinařskými obcemi.  
Start z amfiteátru za společenským domem (ul. Herbenova).  
Více informací na www.vinarske.stezky.cz

červen

· Michal Horák
· Vypsaná Fixa

· Voxel
· Aneta Langerová 
· David Koller

Hustopeče
2–4/10/2025 Burčákové

slavnostipátek

sobota

VÝHODNÝ PŘEDPRODEJ
(1.–30. 6.     )  300 KčPOUZE 
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čt 3.–6. 7.

Letní kino, Amfiteátr, Herbenova ul.
čtvrtek 3. 7. Teorie tygra
pátek 4. 7. Jak se nám to mohlo stát
sobota 5. 7. Na plech 
neděle 6. 7. Panda a já

so 5. 7. Family Food Festival, Dukelské náměstí

so 12. 7. 15.00

Folkový festival Struny léta – Těšit se můžete na jedinečnou atmosféru, 
přátelské prostředí v novém amfiteátru, skvělou muziku a nová setkání při západu 
slunce. Nebude chybět občerstvení a táborák s opékáním špekáčků.
Vystoupí kapely: D.N.A. Brno, Madalen, Nezmaři, Přístav, HB STOP

ne 13. 7. Zábavní odpoledne na koupališti

čt 17. 7. 20.30
Divadlo pod širým nebem – VEJŠLAP, Amfiteátr, Herbenova ul.
Tři stárnoucí kamarádi na úpatí hory a dvoudenní túra před nimi. Cíl je jasný: překonat 
krizi středního věku.Divadlo Ungelt Praha.Hrají: Martin Písařík, Petr Stach, Jan Holík

ne 20. 7. 17.00 Pirátské odpoledne pro děti, Amfiteátr, Herbenova ul.

čt 31. 7.–3. 8.

Letní kino, Amfiteátr, Herbenova ul.
čtvrtek 31. 7. Moře na dvoře
pátek 1. 8. Bridget Jonesová: Láskou šílená
sobota 2. 8. Vyšehrad Dvje
neděle 3. 8.  Vlny

ne 3. 8. Zábavní odpoledne na koupališti

pá 8. 8. 20.30

Divadlo pod širým nebem – NA KŘESTNÍM JMÉNĚ ZÁLEŽÍ 
Amfiteátr, Herbenova ul.
Příběh úspěšného spisovatele Davida, který jednoho večera zjistí, že neví nic o své 
hospodyni, kterou zaměstnává celých 28 let. Hrají: Antonie Talacková, Igor Bareš

pá 15.–17. 8. Hustopečské hody

ne 17. 8. Zábavní odpoledne na koupališti

so 30. 8. Zarážení hory

červenec

srpen

NEZMEŠKEJ ZÁŽITEK! 
VSTUPENKY NEJEN DO KINA

www.kinohustopece.cz
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ ZE DNE 12. 4. 2025

Matyáš Herich
nar. 28. 1. 2025

Dominik Pítka
nar. 8. 1. 2025

Foto:Milan Krásný 
Zpracovala: Simona Procházková, 

komise obřadů a slavností

Omlouváme se za záměnu 
fotografií děti v minulém vydání 

zpravodaje. Velmi nás to mrzí 
a děkujeme za pochopení všem 

zúčastněným rodinám.

Dům Věry Nohelové se otevřel lidem i nápadům
 � 28. 5. Město Hustopeče od roku 2019 vlastní 

památkově chráněný dům č. 98 na Dukelském 
náměstí, který za svého života obývala známá 
výtvarnice Věra Nohelová. Od samého počátku 
se vedení města netajilo tím, že nemá úplně 
jasnou představu o tom, jakým způsobem 
rozsáhlý objekt po nutných opravách využije. 
Pomoci měla víkendová akce plná workshopů 
a rozhovorů, kterou pomohly zorganizovat dvě 
hustopečské rodačky Dominika Černohorská 
a Barbara Jung. 

Program byl opravdu nabitý a využitá byla 
každá místnost obou pater budovy. Nahlédnout 
mohli návštěvníci i na půdu, do sklepa nebo do 
tzv. 13. komnaty, kde Věra Nohelová trávila čas. 
Ostatně odkaz na její život byl všudypřítomný. 

„Nechaly jsme připravit texty a fotografie, které 

jsme zpracovaly do informačních panelů tak, 
aby se každý návštěvník mohl seznámit s živo-
tem a dílem Věry Nohelové a pochopit vlastně, 
o co jde i nám. Tento dům má obrovský genius 
loci, spousta z nás má na něj krásné vzpomínky, 
protože Věra Nohelová byla velmi společenský 
člověk a dveře jejího domu byly stále otevře-
né. A tak by to mělo být i v budoucnu. To je ten 
důvod, proč jsme celý program uspořádaly,“ 
uvedla Dominika Černohorská.

Středobodem víkendového programu však 
byla panelová diskuze, která měla shrnout 
nápady a připomínky všech, kterým na domě 
záleží, nebo mají zkušenost s podobnými 
projekty v okolí. „Chtěly jsme se stát prostřed-
níky, kteří otevřou nějaké systematické řešení 
dalšího osudu tohoto domu. Těch nápadů je 

spousta, ale svou podstatou se shodují - že by 
tu měly být dílny, rezidenční byty pro umělce, 
kavárnička, otevřený prostor. A co je důležitější, 
shodli jsme se i na tom, že by měl být někdo, kdo 
to celé povede. Protože tím, co je potřeba řešit 
primárně, je financování,“ zhodnotila Barbara 
Jung.

Za pět let, kdy město dům vlastní, do něj 
už investovalo nemalé částky. Opravena byla 
střecha, fasáda i se schodištěm a dřevěnými 
výkladci, budova se odvlhčuje a průběžně 
udržuje. S pomocí výtvarného spolku Alfons 
občas ožívá i menšími akcemi a výstavami, které 
technický stav budovy umožňuje. Objekt je to 
ale veliký a zásahů bude potřeba ještě mnoho, 
než bude moci ožít. 

-nov-
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Třešňový koláč s tvarohem a čokoládou
Spodní vrstva:

- 150 g mandlové mouky
- 75 g kokosové mouky
- 3 lžíce holandského kakaa 
- 1 lžička prášku do pečiva 
- 70 g vysokoprocentní čokolády
- 1/2 hrnku mléka 
- 2 vejce 
- cukr dle chuti

Tvarohová vrstva:
- 250 g krémového sýra (např. mascarpone)
- 250 g tvarohu
- 1 vejce 
- 1 žloutek 
- vanilkový extrakt /vanilkový cukr
- cukr dle chuti

Na dokončení:
- 300 g třešní
- 30 g vysokoprocentní čokolády (na posyp) 
- kokosový olej (na vymazání formy)

• V  míse smícháme mandlovou, kokosovou 
mouku, přidáme kakao, prášek do pečiva a cukr. 
Poté do těsta vmícháme vejce a mléko. Mezitím 
si ve vodní lázni rozehřejeme čokoládu, nechá-
me ji zchladnout a pak také přidáme do těsta 
a důkladně vše promícháme.

• Formu vymažeme kokosovým olejem nebo 
vyložíme papírem na pečení a  rovnoměrně 
rozprostřeme na její dno čokoládovou vrstvu.

• Ingredience na tvarohovou vrstvu vložíme do 
misky a promícháme tak, aby vznikla hladká 
hmota. Tu poté navrstvíme na čokoládovou 
vrstvu.

• Troubu předehřejeme na 175 °C. Třešně omyje-
me, rozpůlíme a vypeckujeme a rovnoměrně 
vyskládáme na tvarohovou vrstvu. Čokoládu 
nasekáme a posypeme s ní dezert.

• Poté jej vložíme do trouby a  pečeme 
30–35 minut, dokud tvarohová vrstva nezačne 
zlátnout.

• Před servírováním necháme koláč vychladnout, 
nejlépe však chutná, když je pár dní uleželý.

Na výletě u rakouských sousedů
Vyrážíme na další výlet! Tentokrát ke sklep-
ní uličce Galgenberg a  na zříceniny hradů ve  
Staatzu a Falkensteinu. 

∙ Galgenberg, malé městečko skládající se ze 
184 sklípků, leží kousek od našich hranic. Název 
městečka bychom do češtiny mohli přeložit 
jako „šibeniční vrch“.

Zdejší sklepy jsou staré až 300 let a dnes je 
místo známé především díky výbornému vínu, 
které se pěstuje na více než 40 ha. Sklepy jsou 
důmyslně vystavěny do kopce ve třech úrovních 
a jsou střeženy kapličkou, která stojí na úplném 
vrcholu a je symbolem tohoto místa.  

∙ Zřícenina Staatz stojí na přibližně 100 metrů 
vysokém skalním kuželu. Obrovské vápencové 
skály se nachází pouze zde, ve Falkensteinu, 
a u nás na jižní Moravě.

Na vrcholu Staatzer Berg byl během pláno-
vaného osídlování v 11. století postaven hrad. 

V roce 1645 byl zničen Švédy během třicetileté 
války. Kvůli stavbě nového zámku byly části 
hradu zbourány. Od té doby zřícenina chátrá. Od 
50. let 20. století patří vrchol obci. Kopec a zříce-
ninu je proto možné navštívit po celý rok zdarma.

∙ Romantické hradní trosky původně z 11. stole-
tí pyšně trůní nad vinařskou obcí Falkenstein. 
Hrad byl zbudován za vlády císaře Jindřicha III., 

ale chátrat začal až koncem 17. století.
Roku 1850 koupil ruinu svobodný pán Vrints, 

jeho potomek a současný vlastník Georg Thurn 
Vrints zříceninu zpřístupnil a pořádá tu různá 
představení a výstavy. Od roku 1992 zde pracují 
i archeologové. Zajímavou kapitolu tvoří habáni 
čili novokřtěnci, jimž je pod „Habánskou klen-
bou“ věnováno malé muzeum.

-knap-

HUSTOPEČSKÉ DOBROTY

ČERVNOVÝ VÝLET
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Jako členka sboru dobrovolných hasičů mám pro hasiče 
a vše kolem nich velkou slabost. Jsem tedy velmi ráda, 
že na červnový rozhovor kývl nadporučík Ivo Jeřela, 
velitel hasičské zbrojnice v Hustopečích, se kterým 
jsme si povídali o adrenalinu během výjezdů i o jeho 
čtyřnohém pomocníkovi.

Pane nadporučíku, klasická otázka na 
začátek. Jak jste se stál hasičem?
Jednak mě to vždycky bavilo, bavilo mě pomá-
hat lidem, a hlavně pokaždé je výjezd nějak 
odlišný. Ale asi jsem to i podědil, protože tatí-
nek byl 30 let profesionálním hasičem v Břec-
lavi. Pracoval na výjezdu a pak dělal vedoucího 
strojní služby a měl na starosti veškerou techni-
ku na okrese. Takže jsem se asi i trochu potatil.

Jaká je běžná denní náplň velitele stanice, 
pokud se dá říct, že něco jako běžný den 
existuje?
Když to začne třeba jako dneska, tak jednou za 
čas bývá porada v Břeclavi, pod kterou územně 
spadáme, takže tam s panem ředitelem řeší-
me nějaké záležitosti. Případně pokud porada 
není, tak je náplň práce dost rozmanitá. Třeba 
teď jsem byl týden na mezinárodním setkání 

kynologů, takže na mě momentálně čeká asi 
60 e-mailů, které je potřeba vyřídit. A týká se 
to jak chodu stanice, tak kluků-hasičů, pokud 
něco potřebují. Například dneska řešíme auta, 
musí se ještě zajet pro druhou Tatru, proto-
že ta, co tady máme, je půjčená z Mikulova. 
Kluky jsem poslal do Poličky do servisu pro naši 
Tatru. Samozřejmě se řeší i platy, dokumenty 
ze zdolávání požáru. Toto všechno jde přes veli-
telé stanice.

Vy sám jezdíte k výjezdu?
Chodím doplňovat, takže to je ještě pro mě 
takový bonus.

K některým vašim výjezdům jezdí i váš nový 
kolega. 
Jmenuje se Sizor a je to můj pes, který milu-
je vodu. Sizor je čtyřletý německý ovčák 

a momentálně je atestovaný na vyhledávání 
osob v sutinách. Já jsem členem USAR týmu, 
který je k vyhledávání osob v sutinách předur-
čený, a to nejen u nás, ale i v zahraničí. Takže 
kdyby se někde něco stalo, tak vždycky volají, 
zda můžeme dorazit. Máme aplikaci Psovodi, 
kde si zadáme, kdo a kde je k dispozici. Když 
třeba jedeme na dovolenou, tak to nezname-
ná, že člověk vypadne z toho systému, ale já 
třeba letos jedu s rodinou někam do středních 
Čech na chalupu, takže si zadám, že jsem na 
příjmu a mohu zasahovat se Sizorem i tam.

Takže musíte přerušit dovolenou. To si přece 
vůbec neodpočinete. 
Ten pes je můj, takže tady stejně nezůstává a na 
dovolenou jede s námi. Po tom, co jsme složili 
zkoušky Ministerstva vnitra, tak mám s Hasič-
ským záchranným sborem uzavřenou smlouvu 
na využívání soukromého psa ke služebním 
účelům. Už je teda vedený jako služební pes, 
takže má i inventární štítek (smích), akorát jsem 
teda přemýšlel, kam mu ho nalepit… Podívejte: 
Pes služební, jeden kus.

A má za sebou už nějaký výjezd?
Byl nasazeny při výbuchu v rodinném domě 
loni prosinci ve Znojmě. Byli jsme tam tři 
psovodi, já jsem tam byl za hasiče a pak tam 
byla kolegyně z Vysočiny a kolega, který je 
také členem Jihomoravské záchranné brigády 
kynologů. A právě přes tohoto kolegu jsem se 
dostal k záchranařině. Takže jsme tam byli tři, 
na sutiny je nejlepší, když se tam sejde takový 
počet psů. Dříve se udávalo dva, ale nyní jsou 
ideální tři psi, aby se sutiny důkladně prohle-
daly a překryly. To byl velmi zajímavý zásah.

Jak to dopadlo?
Naštěstí tam nikdo nebyl. Vůbec nic neozna-

Na šálku kávy s velitelem hasičů

Fo
to

: 2
× a

rc
hi

v I
. J

eř
ela

Fo
to

:V
. N

ov
ák

ov
á,

 So
us

ed
sk

ý p
ik

ni
k 2

02
4

Hasiči z hustopečské stanice se pravidelně zapojují také do společenských akcí města. Naposledy jste je 
mohli vidět na Dni záchranářů na Křížovém kopci.

Ivem Jeřelou
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čili, ale měli tam trochu problém, protože tam 
všude bylo rozsypané jídlo z ledniček, ale jinak 
to zvládli velmi dobře.

Když se řekne hasič, tak si asi všichni 
představí požár, ale vy nevyjíždíte jenom 
k požáru. Co všechno zajišťujete?
Těch požárů je minimum, není jich tolik, jako 
třeba dopravních nehod, technických zása-
hů při přívalových deštích, kdy čerpáme vodu 
nebo odstraňujeme a řezáme stromy ze silnic. 
Nejčastěji vyjíždíme k dopravním nehodám. 
Máme tady dálnici D2, která nás jimi dost záso-
buje, hlavně co se týká kolon před Brnem, což 
nebývají pěkné nehody…

Můžeme si představit hustopečskou stanici?
Tady je nás včetně mě 25, tři směny po 8, to je 
maximální početní stav, jinak po 6, to je mini-
mální početní stav. A kluci jedou ve 24hodi-
novým režimu. Já mám standardních osm 
hodin, nebo 7,5, a když je potřeba, tak chodím 
doplňovat, když někdo omarodí, má nescho-
penku nebo si potřebuje vzít dovolenou. Kluci 
se různě doplňují i ze stanic z Břeclavi či Miku-
lova a pokud ani to nepomůže, tak je možnost 
doplnit i z kraje, kde je na stanici nadstav, tak 
můžu poslat na doplnění. Ale to se řeší ve výji-
mečných případech.

Na konci května se účastníte Dne záchranářů 
na Křížovém kopci, jak jinak se ještě 
zapojujete do dění ve městě?
Děláme preventivně-výchovnou činnost. Děti 
k nám sem chodí na exkurze nebo se domluví-

me, že si škola nebo školka udělá poplach, děti 
vyběhnou ven a tam stojí hasiči. Občas jezdíme 
i se Sizorem na přednášky pro děti a čeká nás 
i Pyros v Brně. 

Tím si vychováváte nástupce, děti milují 
hasiče. 
To určitě. Já mám dva nástupce doma. Dcera, 
která má 4 roky, si Sizora připne na vodítku 
a chodí s ním po dvoře, cvičí s ním povely a dává 
mu za odměnu granule. Syn Ondra, který má 
7 let, chodí figurovat, protože aby Sizor mohl 
vyhledávat v sutinách, tak je potřeba samo-
zřejmě lidi, kteří se vám někde schovají. A syn 
už dokáže být 45 minut zahrabaný v díře pod 
cihlami. Dostane vysílačku, kdyby měl nějaký 
problém, telefon s pohádkou a zvládá to. Pro 
toho psa je ale lepší, když může hledat různé 
lidi a nejen Ondru.

Sizor má krásný čich, najde vše perfekt-
ně, ale než se rozštěká, tak mu to trvá, dělá si 
taková kolečka, aby si našel buď ideální polo-
hu, anebo se k té osobě přímo dostal. Na to mi 
hodně pomohly opravdu ti děti, protože štěká 

na známý pach a přijde mi, že štěká i radostně-
ji. Děti ho hlavně umí krásně pochválit. 

Co vás na té práci nejvíc baví?
Tak samozřejmě, když to dává smysl a něko-
mu pomůžeme. Nebylo to tak často, ale když 
bylo deset výjezdů za směnu a pojedenácté se 
rozsvítila světla poplachu, tak už každý nadá-
val. Ale ve finále je to to, co mě osobně vždycky 
naplňuje. Když člověk přijel z dopravní nehody, 
AED nebo požáru a někomu pomohl nebo se 
podařilo zabránit rozšíření požáru, tak to je to, 
proč by to měl člověk dělat.

Dostal jsi se někdy do nějaké nebezpečné 
situace?
Párkrát se nám stalo, že jsme museli vycouvat 
od požáru kvůli vysokému žáru nebo se zjistilo, 
že tam jsou propanbutanové lahve.

Jednou se mi stalo, že jsem utíkal před 
autem na dálnici, když jsme zasahovali u neho-
dy. Nevím, jestli neviděli majáky nebo se jim 
nechtělo zpomalovat, ale to bylo brždění na 
poslední chvíli. 

Co byste poradil lidem, kdyby se chtěli stát 
profesionálním hasičem?
Musí to dělat s chutí a ze srdíčka. Mám tady 
kluky, kteří když se rozsvítí světla, tak se 
jim rozsvítí i oči. Musí se dodržovat pravidla 
a režim, ale stoprocentně to stojí za to.

Dávejte na sebe pozor a držím vám palce. 
-otah-

SPOLKY

SVAZ TĚLESNĚ POSTIŽENÝCH

Veselý kopec i Kroměříž, tam všude jsme byli!
V  úterý po velikonočních svátcích jsme se vy-
dali na Veselý kopec. Celý nádherný objekt 
jsme měli téměř pro sebe, byla tu s námi jen 
školní výprava. Měli jsme štěstí na výbornou 
průvodkyní. Přiblížila nám život a práci drob-
ných rolníků od první poloviny 19. století do 
poloviny 20. století. Po vyčerpávající prohlíd-
ce jsme měli objednaný oběd v  restauraci 
U kováře Matěje. Oběd byl výborný a posilně-
ni jsme jeli do Betléma Hlinsko. V památkové 
rezervaci v  několika roubených domcích byl 
přiblížen svatý týden, jaké obyčeje provázely 
Zelený čtvrtek, tajemný Velký pátek, Bílou 
sobotu, slavnostní Boží hod velikonoční až 
po veselé Velikonoční pondělí. Po příjemné 
prohlídce se nám ještě nechtělo nastoupit do 
autobusu a  jet k  domovu. Tak jsme ještě na-
vštívili cukrárnu a  objednali si zákusek a  ne-
zbytnou kávičku. Byl to velmi hezký zájezd, 

umocněn krásným počasím. Jen škoda, že 
nebyl autobus zaplněn.

Krásné počasí nás doprovázelo i na našem 
dalším zájezdě na Flória Kroměříž dne 2. 5. 
2025. Výstava je svátek pro všechny zahrádkáře 
a milovníky květin. Nakoupíte tam vše potřeb-
né pro zahradu i dům. Na jarní výstavě je nově 
zakomponovaná voliéra s okrasným ptactvem. 
V hlavní výstavní hale floristé přichystali květi-
novou manéž, vystavené šapitó s prvky pro arti-
sty. Hala byla vyzdobená tisícovkami květin, až 
oči přecházely.

Že akce byla úspěšná svědčil kufr autobusu 
naplněný taškami s nákupy.

Dalším květnovým zájezdem byla návště-
va zámku Schloss Hof. Jen kousek od hranic 
s Rakouskem a pár minut od Bratislavy se nachá-
zí půvabný zámecký areál Schloss Hof. Zámek 
je zdoben velkolepou terasovitou zahradou 

s fontánami. Průvodkyněmi po zámku i zahra-
dě byly dvě slovenské průvodkyně. Zámek dal 
postavit vévoda rakousko-uherské monarchie 
princ Eugen Savojský. Po smrti prince Savoj-
ského zámek přestavěla a  rozšířila samotná 
císařovna Marie Terezie. Koncem 19. století ho 
císař František Josef věnoval armádě. Značně 
zdevastovaný zámek byl několik desetiletí, než 
se našly finanční prostředky na jeho postupnou 
obnovu. Nechybí barokní park na ploše neuvěři-
telných 15 hektarů s nádherně zdobenými tera-
sovitými zahradami. V den výletu byl studený 
vítr, tak většina zvířátek byla schovaná. Některá 
byla odvezena, aby se uchránila před slintav-
kou a kulhavkou. Ještě jsme měli možnost si 
prohlédnout starý byt zahradníka.

Při zpáteční cestě jsme navštívili Děvín. Tak 
aktivně jsme oslavili svátek 8. května.

Bohumila Defeldová, předsedkyně svazu
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Hustopečská vína jsme přechutnali a zapečetili
 � 6. 5. První květnová sobota je každoročně 

lákavým termínem pro uspořádání nějaké té 
vinařské akce a letos jich bylo po celé Moravě 
hned několik. Hustopeče nebyly výjim-
kou a milovníky vína lákaly na výsta-
vu vín místního svazu zahrádkářů 
a soutěže O Hustopečskou pečeť.

Obě výstavy se sešly ve Společenském 
domě a cestu za nimi si našly na dvě stovky 
návštěvníků. „O známku Hustopečské pečetě 

se letos ucházelo 249 vzorků vín z celé-
ho Hustopečska, což je odpovídající 
množství vzhledem k tomu, že v této 
soutěži se hodnotí pouze osm odrůd 
typických pro naši oblast. Nicméně 
mě velmi mrzí, že stále ubývá vinařů 

přímo z Hustopečí. Máme tu vzorky 
z celé oblasti, jenom ti domácí tu chybí, 

což je velká škoda,“ posteskla si produkční akce 
Karolína Gregušová.

Dalších 379 vzorků nabízel místní zahrádkář-
ský svaz, který prezentuje především amatérské 
vinaře. „Jsou to moc pěkná a voňavá vína, která 
se nám tu letos sešla. Loňský ročník byl celkově 
povedený, i když u většiny vín chybí kyselinka, 
protože koncem srpna a v září bylo velké horko, 
proto je v některých vínech cítit určitá karame-

lová připálenina,“ popsal předseda místního 
svazu zahrádkářů Radovan Tomeš a pochvaloval 
si spojení obou akcí v jednu. 

Přestože účast jak ze strany návštěvníků, tak 
samotných vinařů má spíše klesající tendenci, 
své místo v kalendáři akcí si ponechá. Stejně 
jako vesnické košty v okolních obcích, patří obě 
výstavy ke koloritu města. 

Součástí odpoledne bylo kromě ochutnávání 
vína a doprovodu Horňácké cimbálové muziky 
Petra Galečky hlavně předávání cen vítězům 
hodnocených kategorií. Jediným hustopečským 
vinařem, který uspěl v Pečeti, byl Martin Zůl 
z vinařství IWAYINI za Ryzlink Rýnský 2022.

U zahrádkářů bylo hustopečské zastoupe-
ní mnohem větší, avšak největší radost měl 
pravděpodobně Karel Otáhal, který si odnesl 
poslední ocenění, které mu ještě chybělo, a to 
Cenu kvasinky vinné za Veltlínské zelené.

-nov-

Hustopečský SLUNOVRAT s vínem se blíží!
Sobota 14. června 2025 bude v  Hustopečích 
patřit vínu, hudbě, dobrému jídlu a skvělé ná-
ladě. Už tradiční slavnost Hustopečský SLU-
NOVRAT s  vínem letos nabídne nejen ochut-
návku vín od místních vinařů, ale i  večerní 
koncert pod širým nebem – to vše v  novém 
a vylepšeném kabátku!

Degustace ve sklepech i zábava v amfiteátru
Od 12.00 se otevřou dveře vinařských skle-

pů v ulicích Na Hradbách, Vinařská, Herbeno-
va a  Kurdějovská. Během dne si návštěvníci 
mohou vychutnat až 20 degustačních vzorků 
vína, k tomu dostanou skleničku, mapku sklepů, 

identifikační pásek a vstup na večerní program 
– vše v ceně vstupenky.

V  19.00 se sklepy pomyslně uzavírají 
a  zábava se přesouvá do amfiteátru, kde od 
19.30 proběhne oblíbený souboj vinařů a od 
20.00 to na pódiu rozjede kapela Šarže 54. Na 
místě nebude chybět ani občerstvení, pivo 
a samozřejmě víno.

Vstupné na akci činí 550 Kč v předprodeji (do 
11. června) a lze jej zakoupit na webu kina (www.
kinohustopece.cz). Na místě si zaplatíte za balí-
ček 650 Kč. Pokud přijdete pouze na večerní 
část, můžete si zakoupit vstupenku za 150 Kč 
přímo na místě od 19.00. Výdej degustačních 

balíčků a prodej vstupenek v den akce začne již 
v 11.00 a potrvá do 17.00. Bude na třech místech 
v Hustopečích: ve Střelnici (Na Hradbách 463), 
v TIC a ve Víno Stehlík na Vinařské.

Přijďte s přáteli nebo celou rodinou
Hustopečský SLUNOVRAT je oslavou vína, 

ale i přátelství, léta a pohody. Ať už se chystáte 
na koštování nebo si jen přijdete užít večerní 
atmosféru, čeká vás nezapomenutelný den.

Vychutnejte si letní slunovrat naplno – 
s vínem, hudbou a přáteli kolem sebe!

-gre-

Léto ve sklípku? V Hustopečích samozřejmost!
Bez vůně vína a večerů ve vinných uličkách by 
to v  Hustopečích nebylo to pravé léto. A  prá-
vě proto se sem Letní otevřené sklepy vrací 
i v roce 2025, a to už od druhé poloviny května!

Co vás čeká?
Letní otevřené sklepy nejsou jen ochutnávka 
vína – je to zážitek. Procházka mezi historickými 
sklepy, rozhovory s vinaři, objevování typických 
odrůd z Hustopečska a pohoda, jakou jinde neza-
žijete. Festival má v regionu pevné místo a kdo ho 
jednou zažije, ten se vrací každý rok.

Kdy vyrazit?
Letní otevřené sklepy začínají 23. května a končí 
až 27. září 2025. Hlavní sezóna v červenci a srpnu 
patří vínu každý den, zatímco v květnu, červnu 
a září si sklepní atmosféru užijete o víkendech.

Každý večer od 18.00 do 21.00 otevřou vinaři 

své sklepy v tradičních vinařských uličkách Na 
Hradbách a  Vinařská. A  pokud se s  vinařem 
domluvíte, skleničky mohou cinkat až do noci...

Skupiny nad 10 osob, pozor – domluvte se 
raději předem, ať na vás vinaři stihnou připravit 
to nejlepší!

Novinky, které potěší - ještě více chutí!
Letos se Letní otevřené sklepy rozrostly o další 
chuťové zážitky:

∙ Řízené degustace
Můžete se těšit na řízené degustace, které 
nabízí hlubší zážitek a  odborný výklad 
k  vínům. Nutná je rezervace předem – ale 
věřte, že to stojí za to!

∙ Mandličky do skleničky
Novinkou roku 2025 jsou i ochutnávky 

mandlové lihoviny z  dvou hustopečských 
výroben. Vybrané letní termíny nabídnou 
tuto unikátní degustaci, která propojí vůni 
mandlí s atmosférou místních sklepů. Nechte 
se překvapit jemností, která zahřeje!

∙ Hustý point na Střelnici
Každý čtvrtek až neděli od 16.00 do 21.00 
(v červenci a srpnu) můžete navštívit novou 
vinařskou zónu na Střelnici. Těšit se můžete 
na: vína Hustých vinařů, interaktivní expozice, 
drobné občerstvení a hustý suvenýry.

Další informace brzy najdete na 
www.vinohustopece.cz

HUSTOPEČE A VÍNO
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Cenu kvasinky vinné za Veltlínské zelené si odnesl 
Karel Otáhal.

Leták otevřených sklepů. →
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Rybáře potěšila návštěva Jakuba Vágnera
 � 2. 5. V prodejně rybářských potřeb v Husto-

pečích se poslední dubnový den stály fronty 
až do ulice. Nemohla za to žádná slevová akce, 
ale návštěva odborníka na slovo vzatého. Za 
malými i velkými fandy přijel rybář, cestovatel 
a dobrodruh Jakub Vágner.

„S Kubou se už roky potkáváme na závodech 
a známe se velmi dobře, ale ta myšlenka, aby 
přišel sem do rybářství mě napadla před rokem, 
kdy se účastnil závodů ve Velkých Bílovicích 
a  sem si přijel dokoupit vybavení, které mu 
chybělo. Viděl jsem, jak naši zákazníci, přede-
vším děti, reagují na jeho přítomnost, dávají 
se s ním do řeči, nechávají si poradit. Bylo to 
skvělé, tak jsme to domluvili a  jsem rád, že 
Jakub souhlasil, přestože to není úplně typický 
formát,“ usmíval se spokojený majitel obchodu 
Roman Foret, sám velký podporovatel místního 
rybářského spolku.

Mezi rybářským vybavením se tak v průbě-
hu odpoledne střídaly menší i větší skupinky 
především dětí, které se se známou osobností 
zdravily jako staří kamarádi. „Rybáři jsou speci-

fická ale fantastická komunita. Jsou to lidi, kteří 
milují nejen ryby, ale přírodu obecně a máme 
velké štěstí, že Česká republika je na vrcholu 
co do počtu dětí, které se věnují rybaření. A je 
skvělé, že máme generaci, která nás vystřídá, 
protože si myslím, že rybáři a  myslivci jsou 
jakási první linie v ochraně přírody,“ nechal se 
slyšet Vágner a dodal, že podobná setkání jej 
velmi motivují.

Děti se dožadovaly selfíček, chlubily svými 
největšími úlovky, nechávaly si podepisovat 
vybavení a dozvěděly se i o nových projektech 
svého idolu. „Mám rozpracovanou celou řadu 
dokumentů, posledních 14 dní jsem strávil 
v Amazonii, ale jinak teď jezdím po celé Evropě 
a vznikají opravdu zajímavé filmové projekty,“ 
navnadil své fanoušky.

Kdo nestihl do rybářství zajít, nemusí smut-
nit, do našich krajů se oblíbený dobrodruh 
opakovaně vrací, pravidelně své příznivce infor-
muje na sociálních sítích.

-nov-
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Děti se dožadovaly selfíček, chlubily svými největšími 
úlovky, nechávaly si podepisovat vybavení a dozvěděly 
se i o nových projektech svého idolu.

Malí rybáři u vody: zábava, slunce a první úlovky
 � 13. 5. Druhá květnová sobota byla od samé-

ho rána prozářena hřejivým sluncem, což uvíta-
li především rybáři. Ti si právě na tento termín 
připravili dětské závody, které k břehům rybní-
ka ve Starovicích přilákaly přes 60 dětí. 

Přestože je Starovický rybník pověstný 
hojným zarybněním, studená noc a  nezvyk-
lý hluk zahnal podvodní obyvatele do hlubin 
a  malí rybáři mnohdy marně vyčkávali na 
záchvěv vlasce. I  tak se ale podařilo chytit 
pěkné kousky, třeba 53 cm kapra. „Závody jsou 
nastavené tak, že děti můžou vyhrát v několi-

ka kategoriích a každý si odnese nějakou cenu. 
Soutěžíme o největší ušlechtilou rybu, nejvíce 
ulovených ušlechtilých ryb a nejvíce ulovených 
ryb,“ dodal vedoucí rybářského kroužku Franti-
šek Šafařík.

Malí i  velcí rybáři pojali celé dopoledne 
spíše jako rodinný výlet a kolem břehů pano-
vala radost a  pohoda. A  došlo i  na pasování 
rybářů, kteří si letos úspěšně prošli rybářským 
kroužkem. „Máme rekordní počet absolventů, 
kroužek navštěvovalo 35 dětí, které dostanou 
povolenku a  můžou začít rybařit. Každým 

rokem nám těch dětí přibývá, což je moc dobře, 
protože se učí nejen lovit ryby, ale je to o chová-
ní k přírodě a péči o ni, což je velmi důležité, aby 
děti znaly,“ vyzdvihuje přínos kroužku Šafařík. 

Hustopečští rybáři jsou činorodý spolek, 
který neodradí ani fakt, že ve vlastním rybníku 
už několik let nemají vodu. „Naštěstí nemáme 
jen rybník v Hustopečích, ale máme v rajonu 
i Starovice, Šitbořice, Boleradice a Strachotín, 
takže práce je dost,“ směje se Šafařík.

-nov-
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Největší turnaj mládeže se konal v Hustopečích
218 účastníků se sjelo v  březnu do městské 
sportovní haly v  Hustopečích, kde oddíl stol-
ního tenisu TJ Agrotec pořádal krajský turnaj 
všech kategorií. 

Počtem účastníků se jedná o největší turnaj 
v celé ČR, který se v této sezoně konal. Hrálo se 

na 22 stolech a klání řídilo pět rozhodčích. Je to 
organizačně velmi obtížný turnaj, ale všichni 
účastníci si pochvalovali výbornou organizaci 
a precizní práci rozhodčích. Z domácího oddílu 
se zúčastnilo turnaje celkem 15 chlapců a dívek 
a vedli si víc než dobře. Vojta Topinka zvítězil 

v soutěži útěchy kategorie U13 A. Matěj Sedlá-
ček zvítězili v kategorii U15 v soutěži B. Kuba 
Očenášek ve stejné kategorii vyhrál útěchu B. 
Ondra Topinka vyhrál útěchu A do 17 let a Jakub 
Sedláček vyhrál kategorii B do 17 let.

Jan Matlach, předseda oddílu

Fo
to

: 2
× F

ot
o a

rc
hi

v

Medailisté z našeho oddílu zleva Jakub Sedláček, 
Matěj Sedláček, Vojta Topinka a Ondra Topinka.

Členové oddílu.

Atletické okénko
20 medailí na Okresním přeboru

Rovných 20 medailí a mnoho dalších umís-
tění v první desítce přivezli atleti TJ Agrotec 
Hustopeče z okresního přeboru v Břeclavi. Ze 
sedmi vypsaných disciplín jsme medailí získali 
v šesti, což svědčí o všestrannosti našich atle-
tů. Medailová bilance je 8 zlatých, 4 stříbrné 
a 8 bronzových. Okresními přeborníky se stali 
Tereza Průdková (60 m a 300 m, DOR), Lukáš 
Kubíček (dálka, STŽ), Natálie Lexová (koule, 
STŽ), Anežka Fojtíková (300 m, STŽ), Vendula 
Seďová (800 m, STŽ), David Jankovec (dálka, 
MLŽ) a Emma Frýbertová, (800 m, DOR). Další 
medaile získali Martin Krůza, Bára Buková, 

Barbora Klobasová, Tereza Bažantová, Petr Lang, 
Lukáš Kubíček, Matyáš Pelc, David Jankovec, 
Anežka Fojtíková, Viktorie Urbánková a Anna 
Šlancarová.

Všechna družstva začala své soutěže 
úspěšně

Letošní soutěže družstev zahájilo 1. kolem 
krajské soutěže mladší žactvo. Společnému 
družstvu Břeclavi, Hustopečí, Valtic a Moravské 
Nové Vsi pod hlavičkou FOSFY Břeclav se dařilo 
výborné, když jak chlapci, tak i děvčata skon-
čili na 2. místě. Z hustopečských závodníků se 
nejvíce dařilo Natálii Lexové, která vyhrála kouli, 
Bára Bulová byla druhá ve výšce, David Jankovec 
třetí ve výšce, pátý v dálce a Martin Krůza, který 
bodoval v běhu na 150 m, 60 m i v dálce. 

Starší žactvo už má za sebou dvě kola. Větší 
šance se letos dávají děvčatům, která obě kola 
vyhrála. Chlapci byli jednou třetí a  jednou 
čtvrtí, ale potýkají se s malým počtem závod-
níků. Většinu obou družstev tvoří závodníci TJ 
Agrotec Hustopeče, z nichž se nejvíce daří Janu 
Zástěrovi (kladivo, koule, disk), Anežce Fojtí-
kové (výška, 300 m), Terezce Bažantové, Anně 
Šlancarové (obě kladivo, koule, disk), Vendule 
Seďové, Barboře Klobásové (obě 1 500 m 
a  3 000 m), Lukáši Kubíčkovi (dálka, 150 m), 
Natálce Rožkové, Zorce Potůčkové (obě koule, 

oštěp), Samuelu Koso-
vi (oštěp) a Stanislavu 
Puzrlovi (oštěp, kladi-
vo). Během 2. kola padl 
i okresní rekord ve štafetě 4 × 
300 m, jejíž členkou byla i hustopečská Karolína 
Stehlíková.

Dvě kola má za sebou i  Zajícova liga. 
V Jarním krosu v Bílovicích nad Svitavou jsme 
skončili na druhém místě, v Přísnotickém krosu 
jsme byli třetí. Celkově nám patří druhá příčka. 
Výsledky ovlivnily zejména termínové kolize 
těchto závodů s jinými mistrovskými závody. 
Snad to bude v dalších závodech lepší.

V  úvodním kole soutěže dorostenců se 
výrazně prosadil Jan Tančinec, který dvěma 
vítězstvími v trojskoku a výšce pomohl druž-
stvu k prvnímu místu.

Paulík pod dohledem mistra světa
Svou formu po soustředění ve Španěl-

sku testoval junior Štěpán Paulík na mítinku 
v  Domažlicích. V  soutěži obsadil třetí místo 
výkonem 64,51 a přesně o metr a půl zaostal za 
svým nejlepším letošním výkonem ze španěl-
ské La Nucie. Štěpán se připravuje na sezónu 
pod dohledem bývalého mistra světa v hodu 
oštěpem Vítězslava Veselého.

-had-
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Úspěšné trio hustopečských vrhaček Zorka Potů-
čková, Terezka Bažantová a Anička Šlancarová 
výrazně bodovalo v obou kolech krajské soutěže 
starších žákyň.
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Mezinárodní MODRA CUP 2025 s účastí FLORBAL HUSTOPEČE
O  víkendu 10. 5. klub Florbal Hustopeče star-
toval již na 6. ročníku florbalového meziná-
rodního turnaje v  partnerském městě MOD-
RA na Slovensku v  kategorii U11. Jednalo se 
o  jeden z  vrcholů sportovních aktivit letošní 
sezóny našeho klubu, který vznikl teprve 
v září 2024. „Cítili jsme i zodpovědnost dobře 
reprezentovat Město Hustopeče, které je jed-
ním z  hlavních partnerů klubu a  zároveň jej 
máme hrdě na našich nových dresech. Turnaj 
se nám herně skvěle vydařil a navíc jsme v no-
vých dresech zářili“, dodává spokojeně mana-
žer klubu Roman Očenášek. 

Výborně obsazený mezinárodní turnaj, na 
kterém startovaly kluby ze špičky Slovenského 
florbalové svazu, České republiky a Maďarska,  
pořádal domácí klub ŠK FLORBAL MODRA. 
Sportovní hala v  Modre tak měla nabitý 
program, kdy se hrálo na třech hřištích záro-
veň. Skvělá kulisa v hale a plná tribuna navodila 
skvělou sobotní atmosféru. 

Start na tomto turnaji pojali trenéři klubu 
jako odměnu pro hustopečské hráče a  hráč-
ky za celosezonní nasazení v tréninku. „Díky 
dobré sportovní práci v klubu se nám podařilo 
zahrát si na turnaji s elitními kluby. Díky tomu 
jsme měli možnost jako Florbal Hustopeče 
vyzkoušet si i  mezinárodní srovnání v  zápa-
sech,“ dodává pyšně šéftrenér klubu Petr Píža. 
Turnaj v kategorii U11 probíhal i ve smíšených 
družstvech, zajímavostí jistě bylo, že v klubu 
Florbal Hustopeče startovalo i nejvíce hráček 
oproti ostatním týmům, děvčata skvěle repre-
zentovala klub, ale i  město. A  navíc budila 
pozornost v zářících dresech. Los nám přisoudil 
týmy z domácí Modry, Trenčína, několik elitních 
klubů z Bratislavy, Šamorína, Sence a maďar-
ského Komaroma. 

A nebyl by to klub Florbal Hustopeče, aby 
nepřipravil opět pár překvapení pro tento 
turnaj v  partnerském městu Modra. 
Díky soustavné práci v organizaci se 

vedení klubu podařilo získat další silné sponzo-
ry pro klub. Na tento mezinárodní turnaj klub 
vyjel v nové sadě klubových dresů. „Jsme moc 
rádi za výborné ohlasy na naši účast. To nás 
jako nováčky turnaje velmi potěšilo. Navíc nás 
z hlediště sledovali i naši fandící rodiče. Ti vytvo-
řili fantastický kotel, který nám mohly závidět 
i slovenské velkokluby. Moc nás potěšila i přímá 
účast našeho hlavního sponzora, Tomáše Fialy, 
jednatele společnosti FIA-projekce s.r.o., díky 
němu a městu Hustopeče můžeme tak inten-
zivně růst. I pan Fiala tak mohl vidět náš velký 
progres na vlastní oči,“ dodává děkovně Očená-
šek. 

Velký dík patří organizátorům z  klubu  
ŠK FLORBAL MODRA za skvěle zorganizova-
ný turnaj. Při zpěvu státní hymny měli hráči 
a hráčky klubu Florbal Hustopeče hrdě své nové 

fialovo-zlaté dresy, a tak perfektně doplnili 
skvělou kulisu tohoto mezinárod-

ního klání. Navíc ani sportovní-
mi výkony mezi top družstvy 

neztráceli dech, a to ani přes 
svou krátkou existenci klubu. 
Tým tak měl možnost posbí-
rat spoustu dalších zkuše-

ností do budoucna.  Nutno 
dodat, že tým z Hustopečí na 

turnaji zanechal dobrý ohlas 
mezi týmy i u organizátorů. 

Turnaj byl tak skvělou odměnou pro 
hustopečské děti z klubu Florbal Hustopeče za 
celosezonní sportovní činnost. Na místě klub 
doplnil také široký realizační tým klubu, který 
se opět rozrostl stejně jako celý klub. Závěrem 
patří obrovské poděkování i rodičům, podporo-
vatelům a sponzorům, kteří s námi budují klub 
a pravidelně jezdí na turnaje. V končící sezoně 
plánujeme další akce a program – pro více infor-
mací sledujte naše sociální sítě a klubový web.

Trenérský tým, Florbal Hustopeče

Stolním tenistům TJ Agrotec skončila sezona
Koncem srpna loňského roku začala a  v  dub-
nu skončila sezona stolním tenistům TJ Ag-
rotec Hustopeče. Nyní se již nekonají žádná 
mistrovská utkání ani turnaje, nicméně tré-
ninkový proces běží dál a  vlastně již začala 
příprava na další sezonu. V  soutěžích jsme 
měli zapojeno celkem tři družstva dospělých 
a  dvě družstva mládeže. A  družstvo v  první 
lize skončilo nakonec na pátém místě. Před 
začátkem sezony odešel nejlepší hráč Michal 
Blinka hrát extraligu do Havířova, a  to bylo 
pro nás oslabení. Konečné páté místo bere-
me, 1. liga je nesmírně náročná a  jeden jedi-
ný míček nás dělil od postupu mezi nejlepší 
čtyři, kteří hráli play-off o  vítěze 1. ligy. Tak 

snad příště. B družstvo mužů v krajské soutěži 
mělo vynikající první polovinu soutěže, bohu-
žel druhá část se jim vůbec nepovedla, a  tak 
nakonec skončilo naše béčko na 10. místě. C 
družstvo, hrající nejvyšší okresní soutěž, je 
tvořeno našimi mládežníky, kteří sbírají zku-
šenosti mezi dospělými a v tabulce skončili na 
pěkném 6. místě. Mládež měla dvě družstva 
v  okresním přeboru A  družstvo skončilo dru-
hé a B družstvo na 8. místě.

Všechna naše družstva odehrála celkem 
94 mistrovských utkání a naše mládež se zúčast-
nila dvou celostátních turnajů, 18 krajských 
turnajů a 3 okresních přeborů mládeže. Patří 
za to poděkování hlavnímu trenérovi mláde-

že Tomáši Kopányimu, který je od září šéftre-
nérem oddílu a pod jeho vedením se u všech 
našich mladých nadějí dostavil veliký progres. 
Poděkování patří rovněž rodičům, kteří nám 
velmi pomohli s dopravou na turnaje. Tréninky 
mládeže probíhají 3× týdně, hráči jsou rozděleni 
do výkonnostních skupin. A letos plánujeme, že 
i o prázdninách budeme trénovat, v červenci 
budou tréninky dobrovolné, ale od poloviny 
srpna se vše rozběhne opět naplno. Mimo účast 
v mistrovských soutěžích jsme pořádali okresní 
přebory mládeže do 15 let, krajský turnaj mláde-
že všech kategorií a celostátní bodovací turnaj 
mládeže nejvyšší kategorie A***.

Jan Matlach, předseda oddílu

14. 6. 2025 areál Lipovka

H U S T O P E Č E
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8 dní pro paliativu i v Hustopečích: podpořte silné téma 
Uprostřed června projede Českem peloton se 
silným poselstvím. Benefiční jízda s názvem 8 
dní pro paliativu propojí od západu na východ 
širokou veřejnost s tématem péče v poslední 
fázi života – paliativou. Tak trochu netradiční 
akce, ale s obrovským poselstvím, a to, že „ži-
vot může být báječná jízda až do samotného 
konce“. Sedmnáct hospicových týmů tak spojí 
síly se Zorkou Šťastnou – ženou, která i  přes 
vážné onkologické onemocnění inspiruje 
humorem, upřímností a  odhodláním splnit 
to, co začala, i  když diagnóza není zrovna rů-
žová. A právě Hustopeče se 12. června stanou 
jednou ze zastávek její výjimečné cyklistické 
cesty. 

Kdo je Zorka?
Zorka je máma dvou dospívajících dcer. 

V roce 2021 jí lékaři diagnostikovali rakovinu 
slinivky v pokročilém stadiu s velmi nejistou 
prognózou. Místo rezignace se rozhodla žít 
naplno. Loni vystoupila v dokumentární sérii 
ČT Do konce, letos se vydává na 800 kilometrů 
dlouhou štafetovou jízdu republikou – v čele 
se svými dcerami, týmem Domestici s ultracyk-
listou Martinem Součkem po boku a zdravotní 
péčí skrze Paliativní sanitku Girasole v zádech. 

„Možná každý den ujedu jen pár kilometrů. 
Možná na elektrokole. Ale nechci, aby mě 
někdo dostrkal do cíle – o tom přece není ani 
paliativa. Chci si to užít,“ říká. 

Jízda má symbolické poslání ukázat, že pali-
ativní péče není o umírání, ale naopak o životě 
a kvalitě času, který zbývá. Zorčiným cílem je 
také pomoci dovybrat započatou sbírku na 
podporu Paliativní péče v České republice, kde 
aktuálně chybí ještě téměř 2 miliony korun (více 
na www.domestici.cz a  www.8dni.cz) a  také 
podpořit poskytovatele péče v tom, co dělají 
pro druhé. 

Girasole jede se Zorkou
Na celé trase nebude chybět ani domácí 

hospic Girasole. Během všech osmi dní bude-
me doprovázet Zorku s odborným týmem naší 
paliativní sanitky GIRASOLE. „Zorčin stav se 
před několika týdny zhoršil, ale nevzdává se 
a variantu, že by na kolo nesedla, vůbec nebe-
re – i přesto, že jí biologická léčba a její vedlejší 
účinky dávají zabrat už při vstávání z gauče. Je 
neuvěřitelné, jak obrovské odhodlání a chuť 
dotáhnout vše do cíle tahle inspirativní žena 
má, budeme tam pro ni každou minutu. Tohle 
bude opravdu jízda!,“ upřesňuje roli zdravot-
níků Girasole v celém příběhu Miroslav Prchal, 
ředitel Domácího hospice Girasole z Hustopečí.  

Zveme vás 12. června od 15 hodin do areálu 
CVČ Pavučina v Hustopečích

Přijďte si užít odpoledne plné hudby, laska-

vosti a příběhů, které mají smysl. Připravujeme 
pro širokou veřejnost program, který zabaví 
i poučí. Děti i dospělí se skrze kreativní dílny, 
interaktivní fotokoutek, skupinové cvičení 
a  ukázky zdravotnických technik i  pomůcek 
rozhodně nudit nebudou, zapojí se do smys-
luplného tématu a odnesou si kromě skvělého 
pocitu z pomoci druhým i malou vzpomínku. 
V průběhu odpoledne zazpívá Hana Ulrychová 
v doprovodu členů kapely Javory/Javory Beat 
a všichni společně se staneme součástí příjezdu 
Zorky a Domestiků! Chybět nebudou sladké ani 
slané DOBROty v gastrozóně, možnost vytvořit 
si interaktivní památku ve fotokoutku a přispět 
na provoz Domácího hospice třeba nákupem 
dárkových předmětů. 
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00

Naše sanitka

jede se Zorkou!

AREÁL CVČ PAVUČINA

TÉMATICKÉ AKTIVITY 

INTERAKTIVNÍ FOTOKOUTEK 

GASTROZÓNA (COFFESQUARE, GABBIES, MERCIIBAR)

ZAZPÍVÁ HANA ULRYCHOVÁ

V DOPROVODU ČLENŮ KAPELY JAVORY/JAVORY  BEAT

ZAPOJENÍ HOSTŮ DO PŘÍJEZDU ZORKY  S

DOMESTIKY “NEJEDU SÁM”, SPOLEČNÁ BESEDA

MALÉ PŘEKVAPENÍ PRO KAŽDÉHO HOSTA, KTERÝ FANDÍ S NÁMI

MOŽNOST PIKNIKU POD ŠIRÝM NEBEM

KREATIVNÍ A TVOŘIVÉ DÍLNY, SIMULACE PRVNÍ POMOCI S “NISI VITA”,

UKÁZKY LÉKAŘSKÝCH PŘÍSTROJŮ A POMŮCEK NA VLASTNÍ KŮŽI,

PEČUJÍCÍ CVIČENÍ A RELAXACE S “PROSTOR PRO BALANC” A MNOHEM VÍC...

PRO DĚTI I DOSPĚLÉ

SOCIÁLNÍ OKÉNKO
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JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA A RADY MĚSTA
Usnesení z 67. schůze Rady města Hustopeče konané 

dne 15. 4. 2025 v kanceláři starostky 
na MěÚ Hustopeče

Usnesení RM č. 1/67/25: RM schválila program jednání dneš-
ní RM.

Usnesení RM č. 2/67/25: RM doporučuje ZM schválení záměru 
směny pozemků dle GP č. 4705-202/2025 p.č. 3819/10 za 
p.č. 4536/194 v k.ú. Hustopeče. 

Usnesení RM č. 3/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
veřejnoprávní smlouvu o dotaci pro sociální služby města 
Kroměříže ve výši 9.341^~ Kč na zajištění péče a provoz-
ních nákladů o občanku z Hustopečí.

Usnesení RM č. 4/67/25: RM bere na vědomí kontrolu plnění 
úkolů ke dni 14. 4. 2025.

Usnesení RM č. 5/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení vy-
hlášení záměru prodeje části pozemků č. 422/17, 4544/20, 
885/1, 1833/21, pod plánovanými trafostanicemi za cenu 
1.000^~ Kč/m², dle znaleckého posudku.

Usnesení RM č. 6/67/25: RM schválila prázdninový provoz 
mateřských škol v Hustopečích. MŠ Školní bude v provozu 
od 1. 7. do 31. 7. 2025. MŠ Na Sídlišti bude v provozu od 
1. 8. do 22. 8. 2025. Od 25. 8. do 29. 8. 2024 budou obě 
MŠ uzavřeny.

Usnesení RM č. 7/67/25: RM schválila Finanční deklaraci sítě 
sociálních služeb ORP Hustopeče pro rok 2026. Dokument 
Finanční deklarace sítě sociálních služeb ORP Hustopeče 
pro rok 2026 je přílohou zápisu.

Usnesení RM č. 8/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 2. 
rozpočtové opatření města Hustopeče v roce 2025.

Usnesení RM č. 9/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
účetní závěrku města Hustopeče za rok 2024.

Usnesení RM č. 10/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
uzavřít projednání závěrečného účtu města Hustopeče 
souhlasem s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.

Usnesení RM č. 11/67/25: RM schválila zápůjčku obřadní síně 
Radnice pro předávání maturitních vysvědčení žáků Gym-
názia TGM Hustopeče dne 29. 5. 2025.

Usnesení RM č. 12/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení dle 
§ 109 odst. 1 písm. e) ve spojení s § 111 odst. 3 a 4 staveb-
ního zákona z  podnětu CTP XV, spol. s  r.o., IČ 06873057, 
CTPark Humpolec 1571, 39601 Humpolec, pořízení Změny 
č. 8 územního plánu Hustopeče a její zadání, za podmínky 
úplné úhrady nákladů na zpracování změny územního 
plánu a úplného znění po změně.

Usnesení RM č. 13/67/25: RM bere na vědomí návrh aktuali-
zace Územní studie S5 a S9 k projednání zastupitelstvem 
města.

Usnesení RM č. 14/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
Obecně závaznou vyhlášku města Hustopeče, kterou se 
stanoví školské obvody základních škol zřízených městem 
Hustopeče.

Usnesení RM č. 15/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
Obecně závaznou vyhlášku města Hustopeče, kterou se 
stanoví školské obvody mateřských škol zřízených měs-
tem Hustopeče.

Usnesení RM č. 16/67/25: RM schválila uzavření kupní smlou-
vy na odkup plynovodní přípojky na ulici Javorová se 
společností GasNet s.r.o., Ič: 27295567, se sídlem: Klišská 
940/96, Klíše, 400 01 Ústí nad Labem za částku 4.021^~ 
Kč.

Usnesení RM č. 17/67/25: RM schválila uzavření darovací 
smlouvy na vodovodní řad a splaškovou kanalizaci v loka-
litě "Za Pionýrskou" na pozemcích parc.č. 982/96, 2003/18, 
982/42, 4542/253, 4542/252 v  k.ú. Hustopeče u  Brna se 
společností: JOE stav s.r.o., IČ: 05242525, se sídlem: Osto-
povická 756/1, 664 47 Střelice.

Usnesení RM č. 18/67/25: RM doporučuje ZM ke schválení 
uzavření darovací smlouvy na pozemky parc.č. 982/96 
a  parc.č. 2003/18 a  smlouvy o  zřízení služebnosti k  výše 
uvedeným pozemkům pro služebnost prohlídky nebo 
údržby plynovodu, a to se společností: JOE stav s.r.o., IČ: 

INZERCE
• Dlouhodobě pronajmu vinný sklípek 

nad Židovským hřbitovem. Po celkové 
rekonstrukci v r. 2025. Tel: 607 541 678. 

• Provádím dekorativní stěrky a omítky, 
vhodné i na stávající obklady i dlažbu. 
Dále hliněné omítky. Tel: 725 802 999, 
Fb:Tomidekor, e-mail: rybenskyt@volny.cz.

Pomoc má lidskou tvář, ukázal Den sociálních služeb
 � 22. 5. Slunce, hudba, dobré jídlo a široká 

nabídka služeb organizací, které dokáží pomo-
ci v nejrůznějších životních peripetiích – tak 
by se dal ve zkratce popsat další ročník Dne 
sociálních služeb, který se letos opět konal na 
Dukelském náměstí v Hustopečích. Město dalo 
prostor organizacím, které pracují tiše a nená-
padně – až do chvíle, kdy je člověk potřebuje.

Sociální odbor města pozval ty organiza-
ce, které působí v mikroregionu Hustopečsko. 
Nechyběly ty přímo z Hustopečí, jako je Gira-
sole, Domov seniorů nebo Pečovatelská služba. 
Svou práci však představila i brněnská Ratolest, 
břeclavská Charita, Domovinka z Němčiček či 
Biliculum z Mikulova. „Jsem rád, že už 20 let se 
k nám ty organizace vrací, že v tom vidí smysl. 
My sami v tom smysl vidíme a vítáme každou 
pomáhající organizaci. Některé z nich možná 
návštěvníci potkají vůbec poprvé, protože 
v terénu vůbec nejsou vidět, což je vlastně jejich 
cílem,“ uvedl akci vedoucí sociálního odboru 
Tomáš Laz.

Působení sociálních služeb je řízené komu-
nitním plánem, který už 6 let funguje i na 
Hustopečsku. „Název toho dokumentu nezní 

nijak přívětivě, ale je to strategický materiál, 
který v podstatě určuje, jaké sociální služby 
mohou na našem území působit. My naopak 

službě zaručujeme to, že po jejich službě je 
poptávka, že u nás budou mít ty klienty. A vidí-
me, že opravdu největší poptávka je po službách 
pro seniory, ať už jsou to domovy důchodců 
nebo pečovatelské služby, jejichž kapacitu se 
snažíme navyšovat,“ doplnil Laz.

Právě proto, že sociální služby vystupují 
spíše anonymně, připravuje sociální odbor ve 
spolupráci s Hustopečskou televizí nový seriál, 
který bude všechny služby působící na Husto-
pečsku postupně představovat.
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05242525, se sídlem: Ostopovická 756/1, 664 47 Střelice.
Usnesení RM č. 19/67/25: RM schválila nabytí inženýrských 

sítí umístěných na předmětu daru (pozemky parc.č. 
982/96 a parc.č. 2003/18) a jsoucí ve vlastnictví dárce JOE 
stav s.r.o., IČ: 05242525, se sídlem: Ostopovická 756/1, 
664 47 Střelice, s výjimkou plynovodu, rozvodů NN a sdě-
lovacího vedení, a  to zejména: komunikace a  chodníky, 
kanalizace dešťová a veřejné osvětlení. Převod vodovodu 
a splaškové kanalizace do vlastnictví města Hustopeče je 
řešen samostatnou smlouvou.

Usnesení RM č. 20/67/25: RM schválila uzavření pachtovní 
smlouvy k  části pozemků parc.č. 3195/1, parc.č. 3195/5, 
parc.č. 3217, parc.č. 3218, parc.č. 4740/21, par. č. 4746/21 
a parc.č. 4813/59 v k.ú. Hustopeče u Brna o celkové výmě-
ře 0,8873 ha za částku 5 323,80^~ Kč + DPH ročně na 
dobu neurčitou se společností: Moravská Agra a.s. Velké 
Pavlovice, IČ: 49453394, se sídlem: Brněnská č.ev. 191, 
691 06 Velké Pavlovice.

Usnesení RM č. 21/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
o dílo na pořízení projektové dokumentace na rekonstruk-
ci plynové kotelny objektu Šafaříkova 448, hotel Formanka 
se zhotovitelem MZ Realpro s.r.o. za nabídnutou cenu 113 
750^~ Kč bez DPH.

Usnesení RM č. 22/67/25: RM schválila souhlas se stavebním 
záměrem investora IVK s.r.o., Mrštíkova 104/2, Hustopeče 
a pověřuje starostku podpisem situačního výkresu.

Usnesení RM č. 23/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
o  nájmu bytu č. 2 na adrese Žižkova 1476/22a, Hustope-
če, uzavřenou mezi pronajímatelem městem Hustopeče 
a  ….., nar. …., trvale bytem …., s  účinností od 1. 5. 
2025. Platnost smlouvy je od 1. 5. 2025 do 30. 4. 2026. 
Text smlouvy je přílohou zápisu.

Usnesení RM č. 24/67/25: RM schválila uzavření dodatku č. 
1 ke smlouvě o  nájmu s  …. a  …., oba bytem ….. Do-
datkem se prodlužuje doba nájmu do 28. 2. 2027. Text 
dodatku je přílohou zápisu.

Usnesení RM č. 25/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
č. JMK096271/25/ORR o  poskytnutí dotace z  rozpočtu 
Jihomoravského kraje v  rámci dotačního programu: POD-
PORA ADAPTAČNÍCH OPATŘENÍ NA ZMĚNU KLIMATU 
V  ROCE 2025, s  Jihomoravským krajem, IČ 70888337, se 
sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno, za účelem 
spolufinancování akce „Výsadba zeleně v lokalitě Na Úvo-
ze a před areálem koupaliště“.

Usnesení RM č. 26/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
č. JMK096502/25/ORR o  poskytnutí dotace z  rozpočtu 
Jihomoravského kraje v  rámci dotačního programu: POD-
PORA ADAPTAČNÍCH OPATŘENÍ NA ZMĚNU KLIMATU 
V  ROCE 2025, s  Jihomoravským krajem, IČ 70888337, se 
sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno, za účelem 
spolufinancování akce „Následná péče o zeleň, Hustopeče 
2025“.

Usnesení RM č. 27/67/25: RM schválila vyhlášení záměru 
pronájmu nebytových prostor baru v  přízemí budovy ví-
ceúčelového kulturního centra v  Hustopečích, Dukelské 
nám. 42/15 včetně vybavení, za účelem provozování baru 
s kavárnou, který budou sloužit návštěvníkům kulturních 
a  společenských akcí i  ostatním subjektům. Nájem bude 
uzavřen nejdříve od 01.07.2025 na dobu určitou po dobu 
jednoho kalendářního roku s  možností opce. Nájemce 
bude oprávněn uplatnit opci na prodloužení doby trvání 
nájmu vždy o  1 rok. Minimální nabídka nájemného je 
1.000^~ Kč + DPH měsíčně.

Usnesení RM č. 28/67/25: RM bere na vědomí ukončení 
nájemní smlouvy na pronájem Kinokavárny Hanou Jabor-

níkovou se sídlem Svat. Čecha 966/6, 693 01 Hustopeče, IČ 
01262700 ke dni 30.06.2025.

Usnesení RM č. 29/67/25: RM postupuje do stavební komise 
žádost o odkoupení části městského pozemku p.č. 1236/1 
na ul. Nádražní

Usnesení RM č. 30/67/25: RM schválila vyhlášení záměru na 
pacht části pozemků parc.č. 5527/14, 5527/9, 5537/29, 
5537/33, 5537/71, 5537/76, 5537/80, 5537/81, 5537/82, 
5537/84, 5643/1 v  lokalitě Králíček v  k.ú. Hustopeče 
u Brna, za cenu min. 3.584^~ Kč/ha/rok.

Usnesení RM č. 31/67/25: RM postupuje do stavební komise 
žádost o  souhlas se stavebním záměrem investora …, 
bytem …. na stavbu "Kanalizační přípojka pro RD Školní".

Usnesení RM č. 32/67/25: RM schválila objednávku na 2 ks 
parkovacích automatů na ulici Bratislavská u  vlakového 
nádraží za částku 356 762^~ Kč bez DPH od společnosti 
Yunex, s.r.o., IČ: 09962638, se sídlem: V parku 2308/8, 148 
00 Praha.

Usnesení RM č. 33/67/25: RM schválila úplnou uzavírku uli-
ce Vinařská z důvodu organizace akce Hustopečský guláš 
2025 v termínu 17.05.2025 od 8:00 do 22:00.

Usnesení RM č. 34/67/25: RM schválila úplnou uzavírku 
části ulice Na Hradbách z  důvodu pořádání soukromé 
akce Vinařství Václav v  termínu od 23.05.2025 18:00 do 
24.05.2025 03:00.

Usnesení RM č. 35/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
o  dílo se společností 1. Vyškovská stavební společnost, 
s.r.o., IČ: 25588176, se sídlem: U  Vlečky 1054, 664 42 
Modřice, předmětem které je odstranění následků zateče-
ní po povodni v exteriéru amfiteátru _ část 1 za cenu díla 
ve výši: 149 562,32^~ Kč s DPH.

Usnesení RM č. 36/67/25: RM schválila uzavření smlouvy 
o  dílo se společností 1. Vyškovská stavební společnost, 
s.r.o., IČ: 25588176, se sídlem: U  Vlečky 1054, 664 42 
Modřice, předmětem které je odstranění následků zateče-
ní po povodni v exteriéru amfiteátru _ část 2 za cenu díla 
ve výši: 697 655,33^~ Kč s DPH.

Usnesení RM č. 37/67/25: RM schválila vyřazení majetku ve 
správě příspěvkové organizace ZŠ Nádražní v  pořizovací 
hodnotě 360.342^~ Kč. Seznam vyřazovaného majetku 
je přílohou.

Usnesení RM č. 38/67/25: RM schválila uzavření dodatku č. 
1 se společností GasNet, s.r.o. se sídlem Klíšská 940/96, 
Klíše, 400 01 Ústí nad Labem, IČO: 27295567, ke smlouvě 
o  smlouvě budoucí ze dne 17.10.2024 o  zřízení věcného 
břemene na stavbě pod názvem: “REKO MS Hustopeče 

– Bratislavská, číslo stavby 7700105243”, předmětem kte-
rého je rozšíření budoucích služebních pozemků.

Usnesení RM č. 39/67/25: RM schválila užití znaku města 
Hustopeče na dresy hokejbalového oddílu TJ Agrotec 
Hustopeče.

Usnesení z 68. schůze Rady města Hustopeče konané 
dne 24.04.2025 v kanceláři starosty na MěÚ 

Hustopeče

Usnesení RM č. 1/68/25: RM schválila program jednání dneš-
ní RM.

Usnesení RM č. 2/68/25: RM bere na vědomí zprávu hodno-
tící komise o  výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou 
zakázku: "Rekonstrukce budovy školní jídelny ZŠ Komen-
ského v  Hustopečích" od společnosti BV-Dex, s.r.o., IČ: 
26926938, se sídlem: Vranovská 21, 614 00 Brno za částku 
59.914.013,53^~ Kč bez DPH.

Usnesení RM č. 3/68/25: RM doporučuje ZM ke schvále-
ní v  rámci rozpočtového opatření navýšení částky na 
Rekonstrukci budovy školní jídelny ZŠ Komenského 
v  Hustopečích o  14.000.000^~ Kč na celkovou částku 
74.000.000^~ Kč.

Usnesení RM č. 4/68/25: RM schválila uzavření Dodatku č.1 ke 
Smlouvě o dílo se zhotovitelem H a S t, spol. s r.o., Havlíč-
kova 540/28, Hustopeče na stavbu „Hustopeče – chodník 
Nádražní“. Dodatek č.1 v příloze tohoto bodu.

Usnesení z XXI. schůze Zastupitelstva města Husto-
peče konané dne 24. 4. 2025 v zasedací místnosti 

MěÚ Hustopeče

Usnesení č. 1/XXI/25: ZM schvaluje program dnešního zase-
dání zastupitelstva města Hustopeče, s  úpravou, zrušení 
bodu b)

Program: 
Zahájení
Sdělení starostky
Zpráva Finančního výboru
Zpráva Kontrolního výboru
Hlavní body:
Územní studie S5 a S9 k projednání
Návrh na změnu územního plánu - CTP
Změna zřizovacích listin organizačních složek města
Dodatek č. 16 ke zřizovací listině ZŠ Komenského
Schválení přírůstků a  úbytků majetku příspěvkových organi-

zací města za rok 2024
Změna obecně závazných vyhlášek - školské obvody
Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientů pro výpočet 

daně z nemovitých věcí
Záměr prodeje pozemku p.č. 5447 v k.ú. Kurdějov
Záměr prodeje pozemků pod a okolí 4 distribučních trafosta-

nic v k.ú. Hustopeče
Záměr směny části městského pozemku p.č. 3819/4 o výměře 

5 m2 za část pozemku p.č. 4536/79 o  výměře 5 m2 pod 
komunikací v k.ú. Hustopeče

Uzavření kupní smlouvy na část pozemku parc.č. 376/29 a na 
část pozemku parc.č. 3340/1 v k.ú. Hustopeče u Brna

Uzavření darovací smlouvy na pozemky parc.č. 982/96 
a parc.č. 2003/18 v k.ú. Hustopeče u Brna

Uzavření veřejnoprávní smlouvy - dotace - oprava povrchu 
tenisových kurtů

Uzavření veřejnoprávní smlouvy - dotace - Sociální služby 
města Kroměříže

Dotace pro sociální služby pro rok 2025
Rozpočtové opatření města Hustopeče č.2/2025
Schvalování účetní závěrky města Hustopeče za rok 2024
Schválení závěrečného účtu města Hustopeče za rok 2024
Diskuze občanů (v 18:00 - 18:30 hod.)
Diskuze občanů (pokračování)
Příspěvky členů ZM
Kontrola přijatých usnesení
Závěr

Usnesení č. 2/XXI/25: ZM schvaluje ověřovatele zápisu Hanu 
Pregrtovou DiS. a  Ing. Stanislava Ivičiče

Usnesení č. 3/XXI/25: ZM schvaluje průběh diskuze k jednot-
livým bodům zvlášť, vždy se samostatně přečte usnesení 
a na konci zasedání se nebude číst usnesení jako celek.

Usnesení č. 4/XXI/25: ZM bere na vědomí určení zapisovatelky 
paní ….., administrativní pracovnice kanceláře tajemníka.

Usnesení č. 5/XXI/25: ZM bere na vědomí zápis z  jednání Fi-
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pá 
23. 5.–27. 9. 18

.0
0

Letní otevřené sklepy – každý 
víkend (v červenci a srpnu každý 
den) budou mít otevřeno 
minimálně dva místní vinaři, 
18.00–21.00, dle dohody i déle.

 ne 1.–22. 6.
František Navrátil: Portréty osobností 
a krása žen – výstava soch a obrazů. 
Městské muzeum a galerie.

po 2. 6.

12
.4

0

16. ročník Na kole dětem – sportovní 
projekt na podporu onkologicky nemocných 
dětí. Během 4. etapy proběhne zastavení v 
Hustopečích u Fitness Institut gym (Vinařská 
244/1). Příjezd v 12.40, odjezd 13.10.

út 3. 6.

19
.3

0 Concentus Moraviae Hustopeče: Cappella 
Mariana, Vojtěch Semerád – kostel 
sv. Václava a sv. Anežky České.

čt 5. 6.

17
.3

0 Koncert pedagogů ZUŠ Hustopeče – 
evangelický kostel.

čt 5. 6.

18
.3

0

VOC-O GO?: Řízená degustace vín – 
Tramín červený – řízená degustace 
zaměřená vždy na jednu odrůdu typickou 
pro Hustopečsko. Kapacita míst je omezená 
(rezervace tel.: 607 171 649), vstupné 490 Kč. 
Pohár vínobar (Mrštíkova 12).

so 7. 6. 9.
00 Děckanáda – děkanátní setkání dětí. Kostel 

sv. Václava a sv. Anežky České. 

so 7. 6.

15
.0

0

Sousedský piknik – přijďte si užít pohodové 
odpoledne plné zábavy, dobrého jídla, 
pití a sousedské pohody. Čeká vás táborák, 
špekáčky, vystoupení místních tanečních 
kroužků, soutěže pro malé i velké, promítání 
pod hvězdami (Moře na dvoře) či kapela 
Flek. Vstupné zdarma, 
amfi teátr za společenským domem.

út 10. 6. 7.
00

Termální lázně Dunajská streda – zájezd 
Svazu tělesně postižených (defeldovab@
seznam.cz). Odjezd od stadionu 6.45, z 
autobusového nádraží v 7.00.

út 10. a 17. 6. 

8.
30

 a
 

10
.0

0 Pasování prvňáčků – ze ZŠ Nádražní 
a ZŠ Komenského. Městská knihovna. 

čt 12. 6.

17
.0

0 Zasedání zastupitelstva – zasedací 
místnost na radnici (vstup z náměstí).

so 14. 6.

12
.0

0

Hustopečský slunovrat s vínem – připravte 
se na nezapomenutelný letní den plný vína, 
hudby a skvělé atmosféry. Letos v novém 
kabátu. Otevřené sklepy (vinařské ulice), 
souboj vinařů a koncert kapely Šarže 54 
(amfi teátr za společenským domem). 
Vstupné 550 Kč v předprodeji, 650 Kč na 
místě, vstup pouze na amfi teátr 150 Kč.

so 14. 6.
Florbal open air cup – dílničky, skákací 
hrad, tréninkové hřiště i občerstvení. 
Sportovní areál Lipovka.

16.–19. 6.
Pojízdná výrobní laboratoř FabLab 
Experience – chytrý kamion představí na 
náměstí moderní technologie

st 18. 6.

19
.3

0 Concentus Moraviae Kurdějov: Les 
Musiciens de Saint-Julien, François 
Lazarevitch – Art Wine Hall Kurdějov.

pá 20.–21. 6. 20. AGROTEC Petronas rally – více 
informací na www.agrotecrally.cz.

kulturní a společenský kalendář

města Hustopeče

06 20
25

nančního výboru ZM ze dne 22.4.2025
Usnesení č. 6/XXI/25: ZM projednalo příslušné podle § 68 odst. 4 zákona č. 283/2021 Sb., 

stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů, projednalo návrh „Územní studie S5 a S9 
– aktualizace“.

Usnesení č. 7/XXI/25: ZM schvaluje Dodatek č. 4 ke zřizovací listině organizační složky Pečo-
vatelská služba Hustopeče

Usnesení č. 8/XXI/25: ZM schvaluje Dodatek č. 1 ke zřizovací listině organizační složky Penzion 
Hustopeče

Usnesení č. 9/XXI/25: ZM schvaluje Dodatek č. 16 ke zřizovací listině Základní školy Hustopeče, 
Komenského 163/2, okres Břeclav, příspěvková organizace.

Usnesení č. 10/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 
majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města

Centrum volného času Hustopeče, Šafaříkova 40/1017, IČ 71200398
Usnesení č. 11/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 

majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města
Sportovní zařízení města Hustopeče, Brněnská 50, IČ 49963147
Usnesení č. 12/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 

majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města
Mateřská škola Hustopeče, Na Sídlišti 5, okres Břeclav, IČ 70882291
Usnesení č. 13/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 

majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města
Mateřská škola Hustopeče, Školní 25, okres Břeclav, IČ 71009833
Usnesení č. 14/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 

majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města
Základní škola Hustopeče, Nádražní 4, okres Břeclav, IČ 71009868
Usnesení č. 15/XXI/25: ZM schvaluje Přílohu ke zřizovací listině, přehledy přírůstků a úbytků 

majetku za rok 2024 a stav majetku k 31.12.2024 příspěvkové organizaci města:
Základní škola Hustopeče, Komenského 163/2, okres Břeclav, IČ 49137077
Usnesení č. 16/XXI/25: ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Hustopeče, kterou se 

stanoví školské obvody základních škol zřízených městem Hustopeče.
Usnesení č. 17/XXI/25: ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Hustopeče, kterou se 

stanoví školské obvody mateřských škol zřízených městem Hustopeče.
Usnesení č. 18/XXI/25: ZM neschvaluje žádost obce Starovice o uzavření dohody o společném 

školském obvodu.
Usnesení č. 19/XXI/25: ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Hustopeče o stanovení 

koeficientů daně z nemovitých věcí
Usnesení č. 20/XXI/25: ZM schvaluje vyhlášení záměru prodeje 1/2 spoluvlastnického podílu 

města na pozemku p.č. 5447 v k.ú. Kurdějov.
Usnesení č. 21/XXI/25: ZM schvaluje prodloužení doby pro diskuzi občanů do 19:00 hodin.
Usnesení č. 22/XXI/25: ZM schvaluje vyhlášení záměru prodeje pod plánovanými distribučními 

trafostanicemi, a to části městského pozemku p.č. 4544/20 v rozsahu dle geometrického 
plánu č. 4014-119/2021, nově vytvořeného a vyčleněného pozemku p.č. 4544/206, o vý-
měře 27 m2, části městského pozemku p.č. 422/17 v  rozsahu dle geometrického plánu 
č. 4691-3539/2014, nově vytvořeného a vyčleněného pozemku p.č. 422/20, o výměře 24 
m2, části pozemku p.č. 885/1 v  rozsahu geometrickým plánem č. 4646-170/2024 nově 
vytvořeným a  vyčleněným pozemkem p.č. 885/27 o  výměře 28 m2, části pozemku p.č. 
1753 a části pozemku 1833/21 o souhrnné výměře cca 26 m2 vše v katastrálním území 
Hustopeče u Brna.

Usnesení č. 23/XXI/25: ZM schvaluje vyhlášení záměru na směnu části městského pozemku 
p.č. 3819/4 v rozsahu geometrickým plánem č. 4705-202/2025 nově vytvořeného a vyčle-
něného pozemku 3819/10 o výměře 5 m2 za část pozemku pod komunikací p.č. 4536/79 
v rozsahu geometrickým plánem č. 4705-202/2025 nově vytvořeného a vyčleněného po-
zemku 4536/94 o výměře 5 m2 vše v k.ú. Hustopeče u Brna.

Usnesení č. 24/XXI/25: ZM schvaluje uzavření kupní smlouvy s panem ….. na část pozemku 
parc.č. 376/29 a na část pozemku parc.č. 3340/1 v k.ú. Hustopeče u Brna, ze kterých bude 
nově vydělen a vyčleněn pozemek parc.č. 3340/5 o výměře 86 m2 v k. Hustopeče u Brna za 
celkovou částku 240.800^~ Kč.

Usnesení č. 25/XXI/25: ZM schvaluje uzavření darovací smlouvy na pozemky parc.č. 982/96 a  
parc.č. 2003/18 v k.ú. Hustopeče u Brna a smlouva o zřízení služebnosti k výše uvedeným 
pozemkům pro služebnost prohlídky nebo údržby plynovodu, a to se společností: JOE stav 
s.r.o., IČ: 05242525, se sídlem: Ostopovická 756/1, 664 47 Střelice.

Usnesení č. 26/XXI/25: ZM schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individu-
ální dotace z rozpočtu města Hustopeče společnosti TJ Agrotec Hustopeče z.s., se sídlem: 
Šafaříkova 22, Hustopeče, IČ: 136 90 655 ve výši 1.500.000^~ Kč na opravu povrchu tří 
tenisových kurtů.



HUSTOPEČSKÉ LISTY  06 | 25

Kontakt:

Turistické informační centrum  Hustopeče

Dukelské nám. 15, tel.: 530 351 418/419

hustopece.cz ∙ kinohustopece.cz

SVOZ SEPAROVANÉHO ODPADU
∙ papír, plast, nápojové kartony: 3. 6.
∙ bioodpad: 2., 16. a 30. 6.

Sběrný dvůr: areál Městských služeb Hustopeče, Nádražní 35
Slouží k likvidaci jiných druhů odpadů.

pondělí 14.00–18.00 pátek 14.00–18.00
středa 08.00–12.00 sobota 09.30–18.00

SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU – Hantály a. s. V. Pavlovice
9. a 23. 6.  

so 5. 7.

10
.0

0

Family Food Festival – Dukelské náměstí. 

so 12. 7.

15
.0

0

Struny léta – folkový festival. Vystoupí 
kapely D.N.A. Brno, Madalen, Nezmaři, 
Přístav, HB STOP. Amfiteátr za společenským 
domem (ul. Herbenova).

čt 17. 7.

20
.3

0 Vejšlap – divadelní představení. Hrají Martin 
Písařík, Petr Stach, Jan Holík. Amfiteátr za 
společenským domem (ul. Herbenova). 

ne 20. 7.

17
.0

0

Pirátské odpoledne – těšit se můžete na 
pohádku, hry a táborák, účinkuje Divadýlko 
Mrak. Amfiteátr za společenským domem 
(ul. Herbenova).

PŘIPRAVUJEME:

so 28. 6.

 9
.0

0

Krajem André – cyklistické putování devíti 
vinařskými obcemi. Start z amfiteátru za 
společenským domem (ul. Herbenova).  
Více informací na www.vinarske.stezky.cz.

so 28. 6.

15
.0

0
Ne(z)řízená degustace vín VOC 
Hustopečsko – tradiční volná degustace vín. 
Těšit se můžete na více než 40 vín, 
občerstvení, živou hudbu i dětský koutek. 
Vstupné zdarma, Pohár vínobar  
(Mrštíkova 12).

ne  
29. 6.–24. 8.

Bez mostů žádné spojení - Ohne Brücken 
keine Verbindung – výstava Profesního 
svazu výtvarných umělců Rakouska 
(Berufsvereinigung der bildenden Künstler 
Österreichs). Městské muzeum a galerie.

Usnesení č. 27/XXI/25: ZM schvaluje uzavření veřejnosprávní smlouvy o poskytnutí dotace pro 
Sociální služby města Kroměříže na zajištění provozních nákladů a péče o občanku města 
Hustopeče, ve výši 9.341^~ Kč.

Usnesení č. 28/XXI/25: ZM schvaluje rozdělení dotací pro sociální služby působící v ORP Hustope-
če na základě smluv o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb obcí s rozšířenou 
působností Hustopeče pro rok 2025, které město Hustopeče uzavřelo s jednotlivými obcemi. 
Rozdělení dotací pro jednotlivé sociální služby a smlouvy o poskytnutí dotace jsou přílohami 
zápisu. 

Usnesení č. 29/XXI/25:ZM schvaluje uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace v rám-
ci vyrovnávací platby na poskytování sociální služby uzavřené mezi městem Hustopeče a: 

-Diakonie ČCE – středisko Betlém, 
-Biliculum, z. ú. 
-Domovinka Němčičky, o. p. s. 
-Dotyk II., o. p. s. 
-Sdružení Filia, z. s. 
-Girasole, sdružení pro pomoc a rozvoj, z. s. 
-Diecézní charita Brno, Oblastní charita Břeclav
-Práh jižní Morava, z. ú. 
-Diecézní charita Brno, Oblastní charita Rajhrad
-Ratolest Brno, z. s. 
-Spondea, z. ú. 
 Smlouvy jsou přílohou zápisu.
Usnesení č. 30/XXI/25: ZM schvaluje 2. rozpočtové opatření města Hustopeče v roce 2025 dle 

přílohy.
Usnesení č. 31/XXI/25: ZM schvaluje účetní závěrku města Hustopeče za rok 2024.
Usnesení č. 32/XXI/25: ZM schvaluje projednání závěrečného účtu města Hustopeče a uzavírá 

ho souhlasem s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.
Plná verze zápisu a usnesení rady města 
jsou k nahlédnutí v Kanceláři tajemníka  

Městského úřadu Hustopeče

In
ze

rc
e

ELEKTROMONTÁŽNÍ PRÁCE
Provádíme:

montáž • opravy • údržbu
tel.: 731 933 361

ELEKTROMONTÁŽNÍ PRÁCE 

Provádíme: 

• Montáž 
• Opravy 
• Údržbu 

731 933 361 

In
ze

rc
e
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Dne 6. června vzpomeneme 13. smutné výročí úmrtí 
pana Otmara Manka.

S láskou vzpomínají děti s rodinami.

Dne 18. června by se dožil 70 let pan Zdeněk Fiala 
a dne 11. srpna si připomeneme 2. výročí, kdy nás 
navždy opustil.

S láskou vzpomínají manželka, syn, 
 dcera a vnučky Lenka a Jana.

Dne 24. června jsme vzpomněli 4. smutné výročí, 
kdy nás navždy opustila milovaná maminka,  
paní Sylva Čerňanová.

S láskou stále vzpomínají synové Marek a Robert. 

Dne 30. června by se dožil 75 let manžel, tatínek 
a dědeček, pan Antonín Piech.

S láskou vzpomínají a nikdy nezapomenou manželka 
Zdeňka, dcera Monika a synové Radek a Mirek s rodinou.

Dne 5. června by oslavila 82. narozeniny 
paní Marie Marešová z Hustopečí. 

S láskou vzpomíná dcera Lenka s rodinou.

Dne 7. června vzpomeneme 4. smutné výročí úmrtí 
pana Petra Fridricha.

S láskou vzpomínají manželka a děti s rodinami.

Za Tvoji něžnou lásku, péči o nás,
za všechna milá slova a starosti,
zachováme v srdci, drahá maminko,
pocit neskonalé vděčnosti.

Dne 9. června vzpomeneme 15. výročí úmrtí  
paní Marie Vozdecké.

Stále vzpomínají manžel, synové a vnoučata.

Je smutno bez Tebe žít,
nemá kdo poradit, potěšit.
Díky za to, čím jsi pro nás byl,
za každý den, který jsi pro nás žil.

Dne 21. června vzpomeneme 13. let od úmrtí pana 
Jaromíra Kameníka z Hustopečí. 

S láskou vzpomínají manželka, syn Jaromír, rodina 
Holacká a sestra Ludmila s rodinou. Děkujeme všem, 
kteří vzpomenou s námi. 

Kdo ztratil lásku matčinu, 
ten často na ni v bolu vzpomíná,
vždyť byla to láska nejdražší,
kterou k nám měla jen maminka.

Dne 28. června by naše milovaná maminka, babička, 
paní Ludmila Kiliánová oslavila 84. narozeniny. 

S láskou vzpomínají děti a vnučky s rodinami.

Na stránkách Hustopečských listů můžete uveřejnit 
blahopřání, vzpomínky a poděkování. 

Text a foto můžete zaslat na: 
tupa@hustopece.cz, tel.: 530 351 412

Vzpomínky

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Jubilanti v měsíci dubnu 2025
11. 4. 1945 Marta Zemánková
14. 4. 1940 Růžena Svobodová

26. 4. 1945 Vojtěch Lužný
29. 4. 1940 Marta Kunštová

29. 4. 1940 Antonín Mžyk
29. 4. 1945 Ivan Váňa

Zpracovala: Simona Procházková, komise obřadů a slavností



Konání akce umožnil podnik Lesy České republiky, s. p.

www.agrotecrally.cz

FIA European Rally Trophy pro jezdce a spolujezdce 2025 • FIA Junior ERT pro jezdce • FIA Zóna střední Evropa HA • AUTOKLUB Mistrovství České 
republiky v rally 2025 • AUTOKLUB Rally Challange 2025 • Mistrovství České republiky historických automobilů v rally 2025 • AUTOKLUB Juniorský mistr 

ČR • Dámský pohár ČR • Pohár 55+ • Toyota Yaris Cup Czech • CSF Adam Cup • Pohár pořadatele AGROTEC Group • Memoriál Rudolfa Kouřila

Husova ulice – Hustopeče
START 20. 6. 2025 | 16:42 HOD.
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